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П Р О Т О К О Л № 49 
от четиридесет и деветото заседание на Великотърновския общински съвет, 

проведено на 29.11.2018 г. от 09.00 часа в Нова зала на Община Велико Търново. 
Присъстват 37 общински съветници.  

 
Заседанието беше открито от г-н Венцислав Спирдонов.  
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Налице е необходимият кворум за 

провеждане на днешното заседание. Откривам четиридесет и деветото заседание на 
Великотърновския общински съвет.  

Има постъпили заявления за изказване на граждани. 
Преди да преминем към дневния ред, на основание чл. 93, ал.1 от Правилника, 

давам думата за изказване на Галина ……………..Николова. Г-жа Николова, г-жа 
Георгиева и г-жа Консулова, които са се записали във връзка с Наредбата за цените на 
Младежки дом,  присъстват ли в залата?  

Г-жа Галина Николова, г-жа Петя Георгиева и г-жа Валерия Консулова не 
присъстват на заседанието.  

Давам думата за изказване на Валентин Деневски. Заповядайте, г-н Деневски, 
във връзка с Европейската столица на културата! 

Г-н ВАЛЕНТИН ДЕНЕВСКИ: Благодаря за предоставената възможност да се 
изкажа!  

Уважаеми дами и господа, великотърновки и великотърновци, ще засегна две 
теми, които са свързани с културата. Едната тема можем ние сами да си я решим и за 
нея може да се каже, че веднага може да се случи. За съжаление, не виждам д-р Църов, 
понеже е свързано с него. Той беше взел отпуск, след като дадох една 
пресконференция. Може да не са свързани нещата, но е факт, че го търся втора седмица 
и не мога да го открия.  

Другата тема засяга представянето на Велико Търново преди всичко пред нас 
самите, защото моето  усещане е, че няма как другите да ни ценят, ако ние сами нямаме 
съзнание за това, което сме. Когато имаме съзнание за нашето място в националната 
памет, история и култура, нямаше да се стигне до този голям фал, който стана и което 
(извинявайте за силния израз) за мен е чиста подигравка към Велико Търново. След 
като ние не сме искали, но стигнахме до последния кръг на класацията „Европейска 
столица на културата” и бяха обещали на трите града, които бяха след Пловдив (като 
ние бяхме втори, веднага след Пловдив): Варна, В. Търново и София, заедно с 
Югозападния регион – Кюстендил, да получат по 1 000 000 лв. Дори инж. Панов даде 
веднага след награждаването, което беше официално, с доц. Мартин Иванов дадохте 
пресконференция, с която се обявихте как ще се изразходват парите. Така че това е 
подигравка не само към нас, великотърновци, а, респективно, и към Вас самия, защото 
Ви накараха да излъжете по някакъв начин хората, към които се обърнахте.  

За Пловдив, в рамките на информация, която не е необходимо да се знае, 
парите,  които са преведени (последният транш преди два месеца) общата сума е близо 
30 000 000. Дори според мен ще надхвърли 30 000 000. Редно е официално В. Търново 
да поиска този милион; нещо повече – понеже от личен опит зная: когато човек иска 
малко, най-накрая не получава нищо, редно е да се постави един въпрос, който е от 
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национално значение и да се дебатира първо във В. Търново . Колкото и да е абсурдно 
това, което ще кажа (понеже съм наясно съм как са нещата в София и че доц. Бони 
Петрунова не смее да заяви позиция за изграждане на нов национален исторически 
музей): мястото на такъв музей е във В. Търново. Когато градът излезе с една позиция 
за това нещо, нещата ще се случат. Още повече, че предстои изграждането на три нови 
стадиона в Пловдив, София и Бургас. След като има пари за стадиони, редно е да има 
пари за нов национален исторически музей, при условие че досега такъв изобщо не е 
имало такъв. Дом № 1 в Бояна е музеят, сега Бони Петрунова ще иска Дом № 2. Тя да 
поиска сградата на парламента, да го направи като филиал на НИМ, а за съжаление, тя 
лобира да се прави нова резиденция на властта. Предполагам, че това й е подсказано.  

Другият момент, който е важен и можем ние сами да си го решим, е свързан с 
една сграда, в която се помещават Народната библиотека „П. Р. Славейков” и 
Археологическият музей. Една сграда, два свята. В единия свят се случват събития 
всеки ден, представят се книги, кипи култура, отоплена е. В същата зала, на първия 
етаж е студ. Студ и като метафора, и като реалност. Как да поканим, как да влязат хора 
при такива неуютни условия. На всичко отгоре, тъй като вече има сигурни средства; 
знаете за големия обир, за който д-р Църов ми е забранил да говоря, а аз – тъкмо 
обратното, занапред и това ще припомням, за да не се повтори, необходимо е 
Къпиновското съкровище, което повече от 30 години седи в касите на музея, да бъде 
експонирано. Ако не можем да го експонираме, да го предоставим на Пловдив за три 
месеца, а догодина, месец март да се обяви един безплатен месец за посещение на 
Археологическия музей, тъй като тогава се навършват 140 г. от създаването на първото 
Археологическо дружество в България на 18.03.1879 г., тук, във В. Търново. Трябва да 
имаме съзнание за това, което сме, за да ни ценят и другите. 

Благодаря за вниманието! 
 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проектът за дневен ред е от четиридесест 

точки.  
1. Питане от Николай Цонев – общински съветник, Вх. № 2514/12.11.2018 г. 
2. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 2516/13.11.2018 г. 
3. Питане от групата на БСП във Великотърновски общински съвет, Вх. № 

2524/14.11.2018 г. 
4. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 2525/14.11.2018 г. 
5. Питане от групата на БСП във Великотърновски общински съвет, Вх. № 

2526/14.11.2018 г. 
6. Питане от Петко Тюфекчиев и Стоян Витанов – общински съветници, Вх. № 

2527/14.11.2018 г. 
7. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 2528/14.11.2018 г. 
8. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 2529/14.11.2018 г. 
9. Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 

към 30.09.2018 г., Вх. № 2517/13.11.2018 г. 
10. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.10.2018 г. на 

Община Велико Търново, Вх. № 2520/14.11.2018 г. 



Протокол № 49  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 29.11.2018 г. 
 
 

3 
 

11. Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за деветмесечието на 2018 г., Вх. № 2504/29.10.2018 г. 

12. Бизнес – програма за управление на „Обредни дейности“ ЕООД, гр. Велико 
Търново за периода 2019 – 2021 г., Вх. № 2485/16.10.2018 г. 

13. Даване на съгласие за извършване на разход от „Царевград Търнов“ ЕООД, гр. 
Велико Търново за закупуване на служебен автомобил, Вх. № 2536/16.11.2018 г. 

14. Проект „По – добре свързани вторични и третични точки в главната и 
широкообхватната мрежа на път „TEN – T“, чрез общи мерки в трансграничния 
регион“, Вх. № 2513/12.11.2018 г. 

15. Съгласие за кандидатстване за директно предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ „Осигуряване функционирането на националната мрежа от 27 
областни информационни центъра през периода 2019-2021 г.“, Вх. № 
2535/16.11.2018 г. 

16. Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново, 
Вх. № 2561/16.11.2018 г. 

17. Провеждане на еднократни събития в сградата на Младежки дом, гр. Велико 
Търново, Вх. № 2552/16.11.2018 г. 

18. Намаляване на капацитетите на Центрове за настаняване от семеен тип за деца 
без увреждания, гр. Велико Търново и увеличаване на капацитета на Център за 
обществена подкрепа и Дом за стари хора, с. Балван, Вх. № 2554/16.11.2018 г. 

19. Промяна на вида на социалната услуга в общността „Дневен център за деца с 
увреждания“, гр. Велико Търново в „Дневен център за деца и младежи с 
увреждания“, гр. Велико Търново, Вх. № 2555/16.11.2018 г. 

20. Даване на съгласие за отпускане на персонална пенсия, Вх. № 2553/16.11.2018 г. 
21. Присъждане на Награда „Трифон Иванов“ на Община Велико Търново, Вх. № 

2523/14.11.2018 г. 
22. Присъждане на Академичната награда на Община Велико Търново за 2018 г., 

Вх. № 2567/22.11.2018 г. 
23. Включване в годишния план за приватизация за 2018 г. и откриване процедура 

за приватизация на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, 
с. Дичин, Вх. № 2564/20.11.2018 г. 

24. Публичен търг с тайно наддаване за учредяване право на строеж върху 
общинска земя, гр. Велико Търново, Вх. № 2543/16.11.2018 г. 

25. Включване на общинско жилище – апартамент, находящ се в гр. Велико 
Търново, в списъка на жилищата за продажба, Вх. № 2542/16.11.2018 г. 

26. Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. Велико Търново, Вх. 
№ 2544/16.11.2018 г. 

27. Предварително съгласие па реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, 
Вх. № 2487/16.10.2018 г. 

28. Предварително съгласие па реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Къпиново, Вх. № 
2549/16.11.2018 г. 

29. Одобряване на Списък с имоти – полски пътища, попадащи в масиви за 
ползване, Вх. № 2545/16.11.2018 г. 
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30. Определяне на имоти – частна общинска собственост, които подлежат на 
задължително застраховане, Вх. № 2550/16.11.2018 г. 

31. Освобождаване от плащане на наем за официални празници и неучебни 
/неприсъствени/ дни по договори за почасово отдаване на части от имоти 
общинска собственост, намиращи се на територията на детски заведения и 
училища, Вх.№ 2538/16.11.2018 г. 

32. Освобождаване от плащане на наем за определени периоди по договори за 
почасово отдаване на имоти, намиращи се на територията на детски градини, 
поради ремонтни дейности, Вх. № 2547/16.11.2018 г. 

33. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Дебелец, 
Вх. № 2539/16.11.2018 г. 

34. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Дебелец, 
Вх. № 2540/16.11.2018 г. 

35. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Беляковец, 
Вх. № 2541/16.11.2018 г. 

36. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Плаково, 
Вх. № 2548/16.11.2018 г. 

37. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново, Вх. № 2551/16.11.2018 г. 

38. Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП, с. Арбанаси, Вх. № 2537/16.11.2018 г. 
39. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

ПУП, с. Шереметя, Вх. № 2556/16.11.2018 г. 
40. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

частичен ПУП, с. Малки чифлик, Вх. № 2557/16.11.2018 г. 
 

Давам думата за изказвания по дневния ред. 
Няма изказвания.  
Поставям на гласуване  дневния ред. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Дневният ред се приема с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

 ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Питане от Николай Цонев – общински съветник, Вх. № 2514/12.11.2018 г. 
2. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 2516/13.11.2018 г. 
3. Питане от групата на БСП във Великотърновски общински съвет, Вх. № 

2524/14.11.2018 г. 
4. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 2525/14.11.2018 г. 
5. Питане от групата на БСП във Великотърновски общински съвет, Вх. № 

2526/14.11.2018 г. 
6. Питане от Петко Тюфекчиев и Стоян Витанов – общински съветници, Вх. № 

2527/14.11.2018 г. 
7. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 2528/14.11.2018 г. 
8. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 2529/14.11.2018 г. 
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9. Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 
към 30.09.2018 г., Вх. № 2517/13.11.2018 г. 

10. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.10.2018 г. на 
Община Велико Търново, Вх. № 2520/14.11.2018 г. 

11. Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за деветмесечието на 2018 г., Вх. № 2504/29.10.2018 г. 

12. Бизнес – програма за управление на „Обредни дейности“ ЕООД, гр. Велико 
Търново за периода 2019 – 2021 г., Вх. № 2485/16.10.2018 г. 

13. Даване на съгласие за извършване на разход от „Царевград Търнов“ ЕООД, гр. 
Велико Търново за закупуване на служебен автомобил, Вх. № 2536/16.11.2018 г. 

14. Проект „По – добре свързани вторични и третични точки в главната и 
широкообхватната мрежа на път „TEN – T“, чрез общи мерки в трансграничния 
регион“, Вх. № 2513/12.11.2018 г. 

15. Съгласие за кандидатстване за директно предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ „Осигуряване функционирането на националната мрежа от 27 
областни информационни центъра през периода 2019-2021 г.“, Вх. № 
2535/16.11.2018 г. 

16. Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново, 
Вх. № 2561/16.11.2018 г. 

17. Провеждане на еднократни събития в сградата на Младежки дом, гр. Велико 
Търново, Вх. № 2552/16.11.2018 г. 

18. Намаляване на капацитетите на Центрове за настаняване от семеен тип за деца 
без увреждания, гр. Велико Търново и увеличаване на капацитета на Център за 
обществена подкрепа и Дом за стари хора, с. Балван, Вх. № 2554/16.11.2018 г. 

19. Промяна на вида на социалната услуга в общността „Дневен център за деца с 
увреждания“, гр. Велико Търново в „Дневен център за деца и младежи с 
увреждания“, гр. Велико Търново, Вх. № 2555/16.11.2018 г. 

20. Даване на съгласие за отпускане на персонална пенсия, Вх. № 2553/16.11.2018 г. 
21. Присъждане на Награда „Трифон Иванов“ на Община Велико Търново, Вх. № 

2523/14.11.2018 г. 
22. Присъждане на Академичната награда на Община Велико Търново за 2018 г., 

Вх. № 2567/22.11.2018 г. 
23. Включване в годишния план за приватизация за 2018 г. и откриване процедура 

за приватизация на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, 
с. Дичин, Вх. № 2564/20.11.2018 г. 

24. Публичен търг с тайно наддаване за учредяване право на строеж върху 
общинска земя, гр. Велико Търново, Вх. № 2543/16.11.2018 г. 

25. Включване на общинско жилище – апартамент, находящ се в гр. Велико 
Търново, в списъка на жилищата за продажба, Вх. № 2542/16.11.2018 г. 

26. Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. Велико Търново, Вх. 
№ 2544/16.11.2018 г. 

27. Предварително съгласие па реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, 
Вх. № 2487/16.10.2018 г. 

28. Предварително съгласие па реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Къпиново, Вх. № 
2549/16.11.2018 г. 

29. Одобряване на Списък с имоти – полски пътища, попадащи в масиви за 
ползване, Вх. № 2545/16.11.2018 г. 

30. Определяне на имоти – частна общинска собственост, които подлежат на 
задължително застраховане, Вх. № 2550/16.11.2018 г. 
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31. Освобождаване от плащане на наем за официални празници и неучебни 
/неприсъствени/ дни по договори за почасово отдаване на части от имоти 
общинска собственост, намиращи се на територията на детски заведения и 
училища, Вх.№ 2538/16.11.2018 г. 

32. Освобождаване от плащане на наем за определени периоди по договори за 
почасово отдаване на имоти, намиращи се на територията на детски градини, 
поради ремонтни дейности, Вх. № 2547/16.11.2018 г. 

33. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Дебелец, 
Вх. № 2539/16.11.2018 г. 

34. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Дебелец, 
Вх. № 2540/16.11.2018 г. 

35. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Беляковец, 
Вх. № 2541/16.11.2018 г. 

36. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Плаково, 
Вх. № 2548/16.11.2018 г. 

37. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново, Вх. № 2551/16.11.2018 г. 

38. Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП, с. Арбанаси, Вх. № 2537/16.11.2018 г. 
39. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

ПУП, с. Шереметя, Вх. № 2556/16.11.2018 г. 
40. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

частичен ПУП, с. Малки чифлик, Вх. № 2557/16.11.2018 г. 
 

ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Николай Цонев – общински съветник, 
Вх. № 2514/12.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Николай Цонев – общински 
съветник, Вх. № 2514 от 12.11.2018 г.  

Г-н Цонев, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н НИКОЛАЙ ЦОНЕВ: Питане от мое име към кмета на община Велико 

Търново. 
Уважаеми господин Панов, 
Поради фактори и причини от различен характер от 2009 до 2014 година в град 

Велико Търново протече процес на постепенно спиране и в крайна сметка на 
премахване на тролейбусния транспорт. Съществуват разнопосочни мнения и оценки за 
положителните и отрицателните последици от този факт, но не това е основната тема 
на настоящето ми питане. 

До началото на 2017 г. Община Велико Търново частично решава проблема с 
демонтирането на неизползваемата вече контактна мрежа на тролейбусния транспорт. 
Известно ми е, включително и от медийни публикации, включително и от мои лични 
впечатления, че това е ставало в резултат на причинени щети от природни бедствия или 
в следствие на подавани от гражданите сигнали. 

С решение № 533 от Протокол № 21 от заседание, проведено на 26.01.2017 
година, Великотърновският общински съвет дава съгласие и възлага на кмета на 
Община Велико Търново да бъдат обявени и проведени публични търгове с явно 
наддаване за продажба на недвижими вещи, частна общинска собственост, 
представляващи полезни отпадъци от бракувана и демонтирана тролейбусна мрежа. 
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Определена е и обща начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, изготвена 
от „Инвестстрой - 92” ЕООД, в размер на 282 273 лева. 

Въпреки предприетите действия, по бившето трасе на тролейбусите - улиците 
„Полтава”, „Оборище”, „Арх.  Г. Козаров”, „Н. Габровски” и квартал „Чолаковци”; тук 
трябва да добавим и ул. „Бачо Киро”; все още могат да се видят останки на елементи от 
контактната мрежа. Това са различни по дължина метални тръби, за които някога са 
били захванати медните жици на мрежата. Мнението на много граждани, което 
напълно споделям и аз, е, че тези тръби са изключително опасни както за пешеходците, 
така и за паркираните или движещите се по улиците автомобили с намиращите се в тях 
хора. Съществува реална опасност от инциденти, застрашаващи живота и здравето на 
гражданите. 

Тук бих могъл да вметна една много тъжна история, която вероятно всички си 
спомняте с автомагистрала „Хемус” и откъснатото осветително тяло в един от 
тунелите.  

Въпросните метални елементи са крайно амортизирани, ръждясали и слабо 
укрепени. Лично съм ставал свидетел, как при силен вятър те се въртят на 180 градуса 
около стълбовете. Между другото, ако обърнете внимание,  на някои от тези снимки 
успях вчера при много слаб вятър да уловя точно това. На тази поредица от снимки се 
вижда това положение, което след няколко кадъра се сменя на друго положение. Много 
ясно се вижда въртеливото движение около стълбовете на това огромно желязо. Това е 
една не много приятна и страховита гледка за тези, които се движат по тротоарите, не 
само на ул. „Полтава”, а и на другите улици. На ул. „Полтава” някои от тези тръби 
буквално са надвиснали над терасите и прозорците на апартаментите на някои от 
новите сгради на улицата. 

Граждани, живущи на същата улица, ме информираха, че е имало поне два 
случая на откъснали се и паднали на тротоара тръби - за щастие, без да има пострадали. 
Сигурен съм, че за тези случаи са постъпили сигнали в Общинската администрация, 
тъй като следите от инцидентите според гражданите са били премахнати много бързо – 
в смисъл, че тези елементи са били демонтирани и изнесени нанякъде. 

Отделна тема е чисто естетическата страна на проблема. Считам, че тези 
останки освен да навяват в част от гражданите на В. Търново тъжни и носталгични 
спомени за едно безвъзвратно изгубено минало, с нищо не допринасят за една модерна, 
красива, удобна и безопасна, най-вече, градска среда, към каквато безспорно трябва се 
стреми град Велико Търново. 

Във връзка с всичко това задавам следните въпроси: 
По каква процедура и от кого е извършен демонтажът на бракуваната 

тролейбусна контактна мрежа? 
Осъществен ли е контрол от страна на Общинската администрация върху 

демонтажа? Ако отговорът е положителен, от кого е извършен контролът и има ли за 
това писмен документ? 

Защо е допуснато отделни елементи на бракуваната контактна мрежа да не 
бъдат демонтирани? 

По каква процедура и в какъв срок ще бъдат премахнати опасните съоръжения? 
Последния въпрос считам за най-важен.  
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Предполагам, че има някакви документи, които са свързани с цялата тази 
процедура, и желая да ми бъдат предоставени заедно с отговора. 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ – кмет на община Велико Търново: Възложено е на 
фирма „Етра Ел” съгласно договор, който е подписала с община Велико Търново за 
демонтаж на останалите части, които са от надземната тролейбусна инфраструктура.  

Контролът по демонтажа на контактния проводник е възложен на отговорните 
лица: инж. Ивайло Дачев, на инж. Кечев – директор на дирекция „Техническа 
инфраструктура“ и инж. Мартин Пандулчев - старши експерт в отдел „УТ“ в община 
Велико Търново. Формата на отчитане на демонтажа е чрез изтегляне на 
демонтираното количество в присъствието на посочените по-горе лица. Изтеглянето е 
извършвано ежедневно, за което са съставяни протоколи. 

Разпоредил съм до края на месец декември всички останали части от 
надземната инфраструктура на тролеите да бъдат демонтирани. В противен случай 
фирмата ще бъде санкционирана и ще бъде направена нова процедура, след което тази 
ще бъде прекратена. 

Демонтирането на конзоли, стрелки и обтяжки е започнало и към момента са 
демонтирани 472 конзоли, 17 стрелки и 22 обтяжки, което представлява приблизително 
60% от подлежащите на демонтаж количества. Демонтирани са конзоли по всички 
изброени от Вас улици, както и по ул. „Сан Стефано“ в участъка от кръговото 
движение до „Елмот“ до входа на кв. „Чолаковци“. По улици „Оборище“ и арх. „Георги 
Козаров“ са демонтирани всички конзоли. Не са демонтирани конзолите в участъци, 
където непрекъснато има паркирани коли и същите не са били преместени въпреки 
съобщенията и предупредителните бележки, поставени по тях. 

Разпоредил съм също, там, където има проблем с паркираните коли, да бъдат 
вдигани от „Паркинги и гаражи”, за да може до края на декември фирмата да си свърши 
работата. Ако до края на декември те не са приключили, договорът ще бъде прекратен 
и ще бъдат наложени санкции. 

Г-н НИКОЛАЙ ЦОНЕВ: Благодаря за предоставената информация и за 
отговора! Хубавото в случая е, че наистина са взети мерки за довършване на тази 
работа, която според мен трябваше да бъде свършена доста по-рано, тъй като години 
наред стояха тези стрелки. Добре е все пак, че Общинската администрация взема под 
внимание такива важни проблеми и своевременно реагира. Наистина, надявам се и 
времето да позволи, до края на декември, в този срок, който е указан, това нещо да 
приключи, защото наистина това представлява опасност. Тези тръби и железа са опасни 
за гражданите и създават една не особено приятна гледка, най-вече по улиците 
„Полтава” и „Габровски”, където има голямо движение. Надявам се в указаното време 
да се реши този проблем, тъй като той стои от доста години. 

Учудващо е, че когато е течала тази процедура, са били отчитани само медните 
жици, а не останалите елементи, но мисля, че това е въпрос, който Вие трябва да 
поставите пред цитираните служители на Общинската администрация, тъй като 
очевидно е имало някакъв проблем с изпълнението на възложената дейност от страна 
на „Етра Ел”.  

Благодаря за отговора и се надявам, че тази работа ще бъде свършена и мисля, 
че гражданите ще бъдат доволни от това, което ще се случи – един дълго нерешаван 
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проблем ще бъде решен  в полза на хората.  
 

ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Валерия Дончева – общински 
съветник, Вх. № 2516/13.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Валерия Дончева – общински 
съветник, Вх. № 2516 от 13.11.2018г.  

Г-жо Дончева, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Питането е относно „Проблеми със събирането 

и извозването на битови и строителни отпадъци на територията на гр. Велико 
Търново”.  

Уважаеми г-н Кмет, ежедневно всеки от нас става свидетел на различни 
проблеми, свързани със сметопочистването в красивия ни град, а нередки са случаите, в 
които ставаме волни или неволни участници в неговото замърсяване. Примерите за 
това са безброй, но някои от най-повтарящите са следните, свързани с настоящото 
питане:  

- случаи с ненавременно събиране на битовите отпадъци, в резултат на 
което кофи и контейнери преливат, а боклукът се разнася извън периметъра на 
съдовете за смет; 

- при събирането и извозването на отпадъците често пъти площите около 
съдовете за смет остават непочистени; 

- друг пример е състоянието на съдовете за смет, някои от които са 
амортизирани, изпочупени и с изключително лошо хигиенно състояние, а за приветлив 
външен вид изобщо дума не става; 

- друг задълбочаващ се проблем е струпването на строителни отпадъци 
около съдовете за битова смет, както и наличието на нерегламентирани сметища.  

Причините за тези проблеми най-вероятно могат да се търсят на различни 
места - като започнем с качеството на работа на фирмата изпълнител, минем през 
контрола на възложителя – Общината, и стигнем до личната отговорност на всеки един 
от нас. Независимо от причините обаче, крайният резултат е виден за всички - 
замърсени тревни площи и междублокови пространства. 

Преди да премина към конкретните въпроси, искам изрично да подчертая, че 
целта на това питане е засилване качеството на услугата, контролът върху свършената 
работата и не на последно място - повишаване отговорността и информираността на 
гражданите с една-единствена цел: да живеем в по-чист град. 

Въпросите са следните: 
1. Получавали ли сте сигнали за забавяне на фирмата при извършване на 

услугата по сметопочистване? Има ли райони, в които тези случаи се повтарят? 
Анализирали ли сте причините за това? 

2. Как извършвате контрол над фирмата - изпълнител за качествено и 
добросъвестно изпълнение на задълженията? Констатирали ли сте неточности, 
нередности, забавяне или неизпълнение на задълженията от страна на 
смтепочистващата фирма? Какви санкциониращи мерки сте предприели ? 

3. Каква е процедурата за изхвърляне/извозване на строителни отпадъци от 
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частни или юридически лица? 
4. Как контролирате нерегламентираното изхвърляне на отпадъци? Има ли 

санкционирани лица? Колко са те от началото на 2018 година? 
Благодаря за вниманието! 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: От 2015 г. дейността по събиране и транспортиране на 

битовите отпадъци в гр. В. Търново, с. Арбанаси, с. Шереметя и с. Малки чифлик се 
извършва от фирма „Нелсен чистота” ЕООД, гр. София.  

На обслужваната територия са разположени над 1300 контейнера тип „бобър”, 
1650 кофи тип „мева” - 100 л и над 1200 пластмасови кофи - 240 л. През настоящата 
година фирмата е подменила или е доставила допълнително близо 90 контейнера и 
кофи. Съдовете се обслужват по график, който по обективни или други причини е бил 
нарушаван, но това са били по-скоро инцидентни случаи. Обикновено проблемите при 
сметосъбирането са следните: 

- неправилно паркирани МПС в близост до съдовете; 
- МПС, спрели в улици с недостатъчна широчина; 
- контейнери, в които има строителни отпадъци. 
В последно време, при извършване на ремонтните дейности; особено при 

реализиране на проекти по ОП „Региони в растеж”; в различни квартали на града бяха 
затваряни улици за дълги периоди, което също е било предпоставка за влошеното 
качество на услугата. 

Разбира се, по сигнали на граждани или при извършените проверки от 
служители от отдел „Екология” са констатирани и случаи, когато е ставало въпрос за 
организационни или технически пропуски от страна на изпълнителя, за което са били 
наложени санкции за близо 11 000 лв.  

Основен проблем е този със строителните отпадъци, тъй като техните 
притежатели следва да заплатят определената такса и да ги транспортират до 
общинското депо в с. Леденик; също така – да си поръчат контейнер за строителни 
отпадъци, който да бъде там, когато се извършва ремонтът в съответната къща или 
апартамент. Количества до 1 куб.м не се таксуват, но за съжаление, практиката в 
последните няколко месеца, и най-вече през лятото, е отпадъците да изсипват до 
контейнерите за смет или в някое междублоково пространство, където се правят 
нерегламентирани сметища. 

Проблемът с едрогабаритните и текстилни отпадъци е идентичен, въпреки че 
Общинската администрация е предвидила количества до 3 куб.м, които да се приемат в 
Регионалната система за управление на отпадъците в землището на с. Шереметя, без да 
се заплаща такса. Има много съвестни граждани, които когато правят ремонти или си 
чистят градините, си изхвърлят отпадъка там. Така е във всяка една европейска 
държава - за строителните отпадъци, а също така и за компоста от растителните и 
текстилните отпадъци си има депа и всеки един, който изхвърля тези отпадъци, ги носи 
в съответното депо, без да заплаща никаква сума. Но може би има още доста време, 
когато ние трябва да се научим да правим това.  

Обикновено нерегламентираното изхвърляне на отпадъци се извършва през 
тъмната част на денонощието, поради което е почти невъзможно да бъдат установени 
нарушители и за 2018 г. са изготвени само два акта за установяване на нарушения от 
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подобен характер. Най-важното е, че има добросъвестни граждани, които дават 
сигналите и посочват лицето, което е изхвърлило отпадъка и съответно се прави акт.  

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Уважаеми г-н Кмет, благодаря за отговора! По 
една тема сме на едно мнение: Вие също признавате, че проблем има.  

Вие споменахте изпълнителя и аз се постарах да прочета договора. Доста 
страници в договора са отделени за това какви са задълженията на изпълнителя. Само 
част от тях ще зачета и моля снимките отново да бъдат показани: „Ако има някакъв 
проблем, да се информира своевременно възложителят за всички пречки, възникващи в 
хода на изпълнението на работата и да се предложи начин за отстраняването, като може 
да поиска от възложителя указания или съдействие за отстраняването”.  

Друго задължение: „Изпълнителят се задължава да разполага с необходимите 
сметоизвозващи автомобили, съдове за отпадъци, посочени в офертата. Изпълнителят 
носи отговорност за качеството на използваните от него съдове за отпадъци. Когато 
използваните за изпълнение на обществената поръчка съдове са некачествени или 
неподходящи за качественото изпълнение на работите, в този случай изпълнителят е 
длъжен да ги подмени с качествени”.  

Следващо: „Осигуряването на техника, както и всичко друго, необходимо за 
извършване на работата, е задължение на изпълнителя. Изпълнителят е длъжен да има 
необходимите организационни, технически и финансови възможности, които да 
гарантират качественото изпълнение на услугата”.  

Друго задължение: „Длъжен е да извърши възложеното с необходимата грижа, 
ефективност, добросъвестност в съответствие с най-добрите практики в дейността, като 
за целта мобилизира необходимите за това човешки, финансови и материални ресурси. 
Изпълнителят се задължава да извършва видовете работи качествено и в 
технологичните срокове”. Пропускам, за да не ви отегчавам.  

Друго по-важно: „Да осигури ползването на техника, отговаряща на 
нормативните изисквания, да разположи и поддържа съдове за битови отпадъци с 
параметри съгласно спецификата. Да спазва периодичността на извозването, да 
провежда необходимите санитарно-технически мероприятия, включително измиване и 
дезинфекция на съдовете и сметоизвозващата техника. Длъжен е да извършва услугата 
с грижата на добросъвестен стопанин, в защита интересите на възложителя съобразно 
всички технически изисквания”.  

Друго много важно, което виждаме, че липсва в снимките: „При всяко 
натоварване около всеки съд за съхранение на битови отпадъци да се извършва 
почистване на площадката. Изпълнителят е длъжен да уведоми своевременно 
възложителя за обстоятелства, възпрепятстващи неговата работа. Ако отчетността за 
дължимите от възложителя плащания не е съгласно изискванията и задължителните 
указания на възложителя или на негов представител, то възложителят може да откаже 
плащането или да заплати по-малко”.  

Разбирам, че вследствие на всички правомощия, които имате по този договор, 
фирмата е глобена досега с 11 000 лв. за тази година. Дали са малко или много, или 
достатъчно, няма да коментирам. Ще се запозная с писмения Ви отговор. В този доста 
обемен договор повече е отделено на това какви са Вашите правомощия като 
възложител и какви са задълженията на изпълнителя.  
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Да обясня защо поисках пак да минат снимките. Тези снимки не са правени в 
никакъв случай тенденциозно; те са правени в продължение на един месец. Последната 
е правена два дни преди да падне снегът. Тези снимки са правени в четири различни 
квартала, в различно време на денонощието и в различни дни от седмицата. На 
снимките също се вижда струпването на строителни отпадъци, за което Вие 
споменахте, което е съществен проблем и трябва да си признаем тук, че ние, и като 
граждани, и Вие, като представител на Общинската администрация, за съжаление не 
можем да се справим. Защо е така, нямам за себе си все още отговор, но това, което 
много изостри вниманието ми, е един разговор с Ваш служител преди два месеца, в 
който той със загриженост ми обясни, че в последните две години има все по-голямо 
струпване на строителни материали около сметопочистващите съдове и проблемът се 
влошава особено в последните две години. Той призна, че общината не може да се 
справи точно поради това, което и Вие отбелязахте преди малко: тъй като недостатъчно 
се сигнализира за проблема, недостатъчно са добросъвестните граждани. Така че ние 
трябва да търсим причината, защо се случва това. Дали е въпрос на по-засилен контрол, 
дали е въпрос на по-голяма информираност от страна на гражданите, къде и как могат 
да извозват своите строителни материали, така че те да не бъдат в междублоковите 
пространства, а там, където са местата им, в случая например - в Леденик.  

Влязох в сайта на общината, за да потърся такава информация, за да разбера, 
ако аз си направя  някакъв ремонт, как да направя това. Прочетох една доста обстойна 
информация, обобщена в половин страница, в която е обяснено какво е строителен 
отпадък, какво е законодателството, което трябва да се спазва, и имаше препратка към 
линк, какво трябва да направим, ако ние имаме такъв отпадък и искаме да го изхвърлим 
добросъвестно, а не в реката, пред къщи и т.н. Чукнах на линка, тъкмо се зарадвах, че 
там ще бъде обяснено какво да се направи, и какво откривам – там има линк, препратка 
към софийска фирма за извозване на строителни отпадъци. Т.е., моят извод е, че първо 
трябва да се повиши информираността, затова смятам, че Вие трябва да помислите 
повече.  

Бях сигнализирана за доста сложна процедура по това извозване. Точно затова 
и такъв въпрос съм задала в питането. Беше ми обяснено, че човек, който иска да си 
извози строителния отпадък, трябва първо да мине през Информационното обслужване, 
там да му дадат някакво талонче. След това да се качи на петия етаж, там да плати 
някаква такса, да му запишат номера на колата и след това да отиде в самото сметище. 
Неслучайно Ви зададох този въпрос, защото може би, ако е така (не спекулирам, не 
знам, затова Ви попитах) може би трябва да се помисли за по-улеснени процедури, така 
че когато човекът е добросъвестен, да предпочете да спази правилата и нормативната 
уредба, отколкото, докато никой не го гледа, както Вие казахте: „в тъмната част на 
денонощието”, той да изхвърли своя отпадък. И може би, ако наистина не можем да се 
справим с това, трябва да помислим за някакъв вариант, в който самата община да се 
погрижи така, че тези строителни отпадъци да бъдат извозвани от фирма или нямам 
представа как.  

И в края, една добра новина: снегът все пак ще покрие част от мръсотията. 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Благодаря, г-жо Дончева! Искам само да допълня. 

Както виждате, на някои от снимките имаше празни варели за смет и до варела беше 
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пълно с боклуци. Виждате - кашони и хартиени отпадъци, строителни отпадъци бяха 
сложени до контейнерите. Това все пак е до съзнанието и съвестта на всеки един 
гражданин. Не мога да кажа, че контролът, който се извършва, не е достатъчен.   

Ще проверя за информацията на сайта на общината и ако трябва, ще се 
коригира, но за Регионалното депо за отпадъци в Шереметя, и за сметището в село 
Леденик може би от година и половина има касов апарат и там се таксува. Този режим, 
за който казахте, беше старият, така че там сме взели мерки.  

В последните две години, след ремонтите по енергийната ефективност на 
блоковете започнаха и ремонти вътре в самите жилища и това създаде част от този 
строителен отпадък. Това съм го отчел, след като на близо 27 блока през последните 
две години беше направена енергийна ефективност. Така че това е един от случаите. 
Другото е до съзнанието и добросъвестността на всеки един гражданин. 

 
ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от групата на БСП във Великотърновски 
общински съвет, Вх. № 2524/14.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от групата на БСП във 
Великотърновския общински съвет, Вх. № 2524 от 14.11.2018 г.  

Г-н Тюфекчиев, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Питане относно „Изпълнение на Решение № 809 

от 28.09.2017 г. на Великотърновския общински съвет”. 
Уважаеми г-н Панов, с питане с вх. № 1599 от 16.08.2017 г. поискахме 

информация относно изпълнение на ПМС № 74 от 13.04.2017 г., съгласно което на 
Община Велико Търново се предоставят целево 20 000 лв., в т.ч. 15 000 лв. - „ За 
изграждане на нов подход към паметника на Васил Левски в град Велико Търново". 
След отговора Ви и дискусията по темата по предложение на общински съветници и в 
съответствие с чл. 88 от Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет 
като т. 1 от сесията на 28.09.2017 г. бяха включени разисквания по питането. В резултат 
бе прието решение 809 със следния текст (нека да ви го припомня и на вас, колеги):  

„1. До края на 2017 г. да се изгради нов подход към паметника на Васил 
Левски, като финансирането бъде съгласно ПМС № 74 от 13.04.2017 г. за одобряване на 
допълнителни разходи /трансфери за 2017 г. за честване 180-годишнината от 
рождението на Васил Левски.  

2. ПК по ОНК съвместно с Общинската администрация да оформи работна 
група с участието на външни експерти, която да прецени има ли нужда от поставяне на 
допълнителни елементи на постамента към паметника на Васил Левски съгласно 
обществено обсъждане от 2008 г.”.  

Във връзка с изложеното са и въпросите ни към Вас:  
1. Кои представители на Общинската администрация и външни експерти са 

участвали в работната група по т. 2 от Решение 809, ако такава изобщо е сформирана и 
заседавала? Какво Ви докладваха Вашите подчинение за становището на въпросната 
работна група?  

2. Има ли похарчени средства - за какво и кога - от целево предоставените 15 
000 лв. на Община Велико Търново, защото видимо от всички нов подход няма?  

3. Тъй като средствата са целеви и трябва да се усвоят до края на календарната 
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2017 г., къде се намират те или неусвоената част от тях - в общински сметки или 
възстановени в Държавния бюджет, каквото е изискването на Закона за публичните 
финанси относно неусвоените целеви средства за определена календарна година? 

Очакваме Вашия устен отговор и неговия писмен вариант. 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Средствата, които са осигурени за тази част от 

паметника на Васил Левски, са налични и са в банковите сметки на общината. Не са 
използвани за покриване на други разходи, както Вие казахте. Това е видно от отчетите, 
които се дават на тримесечия.  

За определяне на по-нататъшното решение във връзка с обществения интерес, 
знаете, че това беше една дискусия, която започна през 2017 г. Средствата бяха целеви 
и са отпуснати до края на 2017 г., след което са прехвърлени. Те могат да бъдат 
прехвърлени и тази година и ще бъдат усвоени през следващата година. Въпросът е, че 
мнението, което е било през 2008 г. – дали да бъде лавров венец, лъв или книга с 
револвер, знаете, че на сесията, която се проведе тогава, не се стигна до консенсус.  

Общественият експертен съвет по култура, назначен с моя заповед, е заседавал 
през ноември и на този съвет  авторите представиха отново идеи по проекта за 
пространството около паметника. Много се е дискутирала темата дали да има нещо 
поставено на постамента пред паметника и присъствалите специалисти са решили да 
бъде оправено пространството около паметника.  Какво се има предвид под  
„пространството”? Примерно: да има цветни петна, да има достъп. Казали са, че 
достъпът до паметника е добър, паметникът е издигнат на пиедестал и стъпалата не 
трябва да бъдат до самия паметник. Аз съм дал наставления до края на януари да се 
представят три идейни проекта, които да се разгледат. Те ще бъдат за оформяне най-
вече на пространството около самия паметник.  

Аз също никога не съм бил на мнение там има лъв, нито пък да има лавров 
венец, но това е обсъждане от 2008 г. Паметникът изобразява величието на Васил 
Левски и трябва да има някаква дистанция до него и той да се издига, както е в 
момента.  

Мога да Ви уведомя, че средствата са в общината. Те са целеви и няма как да 
бъдат преведени за нещо друго. През следващата година, надявам се през месец април, 
по проектите, които ще бъдат представени за оформяне на пространството около самия 
паметник, да бъдат използвани. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Кмете, Вие казахте „ноември”, но пропуснахте 
датата - преди два дена се състоя този Експертен съвет, което ще рече: добре, че 
пришпорихме, не Вас, а ситуацията, за да вземете някакви мерки.  

Между другото, това не е инцидент, макар че тук става въпрос за едно култово 
място, каквото е паметникът на Васил Левски. Аз не знам как прехвърляте парите; чл. 
52 от ЗПФ ясно казва как се харчат, начините, по които се харчат, и процедурите да се 
върнат, а после пак да бъдат преведени...; някак си го правите вероятно.  

Но отново казвам: това не е инцидент и затова поглеждам малко по-наляво, 
там, където на 2 юни, тази година беше направена копка за паметника на Христо Ботев. 
Това, което се случи оттогава насам, са две неща. Първо, Вие отрязахте най-ценното 
нещо на премиера Борисов – имам предвид една 30-годишна магнолия, и второ - 
сложихте реклами; нищо друго, свързано с паметника – нито подход, нито постамент. 
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Друга тема е паметникът да бъде поставен там.  
На трето място - пак за такъв подход към паметниците и към историята бих 

посочил и църквата „Рождество Христово”.  
Продължавам със списъка. Средствата, които са отпуснати с ПМС от 

17.04.2015 г. (това е миналият мандат на настоящия съвет и на настоящия кмет), за 
водостоци в Ново село -  40 000 лв. Отчетът тази година е нула - три години и половина 
по-късно. Възстановяване път ВТР 1021 Велчево - Къпиновски манастир, пак по ПМС 
от 17.04.2015 г. (2015 г. – забележете!)  – 92 000 лв. Отчетът е нула.  

Извинявайте, г-н Кмете, дават пари, отпускат се пари по ПМС, а нещата не се 
случват. За това никой друг не носи пряка отговорност, освен самия Вие. На кого ще 
разпоредите от хората, които са около Вас, то е Ваша работа, но нашият остър критичен 
поглед е отправен към Вас, затова няма как да бъдем удовлетворени от този отговор, че 
април месец, евентуално, ще се случи нещо там. Разбира се, ще следим нещата и ако се 
наложи, ще направим трето питане по този подход или проект, който е свързан с 
усвояването на тези 15 000 лв. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ:  Г-н Председател, по-скоро към Вас ми е 
въпросът, тъй като Решение № 809 е на Общинския съвет? 

И по втора точка – с нито един от нашите колеги, които участват в ПК по ОНК, 
не е имало заседание. Или е правена някъде другаде тази комисия? Ние не си 
изпълняваме сами решенията на Общинския съвет.  

С тези темпове, с които ние не можем да направим това, за което има 
осигурени средства; мина лятото, ще мине и зимата и мандатът ще свърши; ако по този 
начин нашите предци го правеха, както ние в момента го правим, още щяхме да бъдем 
под турско робство. Малко ме е срам от цялата ни работа. Имаме средства, а не можем 
да го направим. За други неща винаги казваме: „Няма средства”. Ще е грехота, ако тези 
средства бъдат върнати. 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Г-н Витанов, не е рязана никаква магнолия. Рекламите 
там са платени. В момента има проект за паметника на Христо Ботев, който е при 
главният архитект. Ще проверя докъде са стигнали. Инициативният комитет „Васил 
Левски” се занимава и движи тези неща. Ние сме съдействали за всичко останало, което 
е необходимо. Недейте хвърля такива злощастни истории, че режем дървета, и то 
защитен вид, и т.н.!  

Що се касае за средствата, които са отпуснати с ПМС, има  срокове, най-вече 
за съгласувателни процедури. Най-сложният момент за тези водостоци е с Басейнова 
дирекция, доколкото си спомням случая за селото, което споменахте. Въпросът е, че за 
тези съгласувателни процедури, както и за свлачището при Дебелец, средствата бяха 
преведени през 2015 г. В момента, преди няколко месеца, ни утвърдиха плановете за 
свлачището и в момента се работи за промишлената зона на Дебелец. Това не зависи от 
нас. Всички тези факти - когато отлагаме средства, отпуснати с ПМС за допълнителни 
ремонти, ги уточняваме с Министерството на финансите и с другите органи, за да могат 
да бъдат прехвърлени за следващата година. Средствата не могат да бъдат прехвърлени 
повече от 2 или 3 години. Догодина изтича срокът за някои от средства. Ние сме 
запознати и следим всички тези неща, за които са преведени и трябва да се изпълнят, 
така че наш ангажимент е да си ги изпълним. Няма как да върнем парите. Досега за 7 



Протокол № 49  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 29.11.2018 г. 
 
 

16 
 

години никога не е ставало – да връщаме пари по постановление.  
Най-важното, което мога да кажа, е, че за тези 7 години в момента във В. 

Търново са постъпили много средства от държавата за различни дейности, не говоря 
само за речните корита и за наводненията, които се случиха, но също така сме 
придобили право на собственост за много държавни имоти. Трябва да се гордеем с 
това, че Общинският съвет, защото Вие вземате решенията по предложенията, които 
съм направил, и Общинската администрация са си свършили работата и общината е 
станала по-богата. 

 
ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Стоян Витанов – общински 
съветник, Вх. № 2525/14.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Стоян Витанов – общински 
съветник, Вх. № 2525 от 14.11.2018 г.  

Г-н Витанов, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Панов, този финт аз го виждам в поредица от 

питания. Ние не Ви питаме за това с какво трябва да се гордеем, ние Ви питаме как се 
справяте с неща, от които ние трябва да се срамуваме. И не получаваме смислен 
отговор, защото Вие казахте преди малко – „две или три години”; накрая уточнихме, че 
са три. От 13.04.2015 г. - тези три години изтичат на 13.04.2018 г. Вече е месец 
ноември-декември, така че къде са тези пари за двата цитирани обекта? За едни 
водостоци, ако трябва да съгласувате с Басейнова дирекция три години, ако са Ви 
малко, извинявайте, това не е сериозно. Това беше по Вашия допълнителен отговор по 
предходния въпрос. 

Питането е относно „Проект за частично изменение на ПУП-План за регулация 
и План за застрояване от кв. 341 по плана на гр. Велико Търново”. 

Уважаеми .г-н Панов, преди повече от пет месеца Ви зададох същото питане. 
(Забележете, колеги, питанията ни се повтарят, тъй като проблемите не са решени! Това 
е поредното, второ, питане за нерешен проблем, както предишното за паметника на 
Васил Левски.) На някои от поставените тогава въпроси отговорихте, за другите 
отложихте отговора поради необходимост от допълнителни проверки. През този 
период намерихте време да отговорите на възражението на заинтересованите граждани, 
а гараж № 1 е включен в Кадастралната карта на гр. Велико Търново. Последното се 
обжалва в Административен съд - Велико Търново. 

Въпросите от настоящото питане са продиктувани от фактологията на Вашите 
отговори, на някои от зададените въпроси в питане с вх. № 2248 от  13.06.2018 г. Те са 
следните: 

Отговорът Ви тогава: „Разглеждането на проекта за ЧИ на ПУП - ПР и ПЗ от 
кв. 341 по плана на гр. Велико Търново с решение № 53 от Протокол № 5 от 30.05.2018 
г. на Експертния съвет при Община Велико Търново се отлага до решаване на спора за 
материално право пред гражданския съд”. 

Същото отговорихте и на заинтересованите лица. 
Въпросът днес:  
1.Представен ли е официален документ от заинтересованото лице за заведено 

материално дело в т.нар. от Вас „граждански съд"? (Такъв граждански съд няма, 
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наименованието е друго, но така са Ви го дали в отговора.) Ако има такъв, моля да ми 
предоставите копие от документа.Ако няма, не искам и да си помисля, че в Експертния 
съвет се работи на „рекъл казал". 

Отговорът Ви на друг от въпросите тогава: „Във връзка с питането дали е 
законно застроен /завзет/ тротоара към ул. "Христо. Донев" от съществуващия обект 
УПИ - IV ще бъде извършена проверка и след като ми докладват, ще Ви уведомя 
лично”.  

Вече 3696 часа към днешна дата съм в очакване да ме уведомите! 
Затова, ако не Ви прозвучи невъзпитано и нахално от моя страна, си 

позволявам да Ви попитам с втория въпрос от настоящото питане: 
2. Възложихте ли проверка; ако да, кога; какво е констатирано и какви мерки 

сте взели, ако е установено нарушение? 
В очакване на Вашия устен отговор и неговия писмен вариант! 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: В 3697 час ще ви отговоря, че проверка по случая е 

възложена още когато Вие ме уведомихте. Нарушение има както от едната страна, така 
и от другата страна. В момента всички документи са в съда.  

И да Ви кажа за понятието „граждански” съд. То е използвано на първо място, 
за да обозначи разбираемо местния и родово компетентен съд, в чиито правомощия е 
разрешаването на спорове за материално право, какъвто би бил този за разполагането 
на границата между имоти, респективно - за площта на същите. От друга страна, по 
този начин е направено разграничение със съда, разглеждащ дела, свързани с 
о б ж а л в а н е  н а  а д м и н и с т р а т и в н и  а к т о в е .  

Доколкото се касае за отношения на частноправни субекти, Община Велико 
Търново /или в частност - Експертният съвет по устройство на територията/ не може да 
влияе върху предпочетения от тях процесуален способ за защита, но следва да се 
посочи, че разполага с информация, публична по своя характер, за наличието на 
висящо съдебно производство. Такава информация действително има в общината от 
е д н о т о  л и ц е  –  м и с л я ,  ч е  к о е т о  ж а л и  т о з и  а к т .  

Със Заповед № 18-6162 от 25.07.2018 г. на началника на Служба по геодезия 
картография и кадастър - Велико Търново, на основание чл. 51, ал. 1, т. 2 и чл. 54, ал. 4 
от ЗКИР, е одобрено изменение в кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. 
Велико Търново с нанасяне на нов обект - сграда с идентификатор (съответния номер), 
площ 20 кв. м. и предназначение „хангар, депо, гараж”. Срещу посочения 
административен акт е депозирана жалба от Събирателно дружество „Дина”, по повод 
на която е образувано Административно дело № 621 от 2018 г. по описа на 
Административен съд - Велико Търново. Един от аргументите на жалбоподателя, 
наведен пред съда, е именно наличието на „спор за материално право”, съставляващо 
пречка за издаването на процесната заповед. Към настоящия момент производството по 
делото не е приключило с окончателен съдебен акт. След приключването му ще видим 
какво е решението на съда. 

И специално по точка 2 от питането Ви уведомявам, че съгласно одобрен план 
от главния архитект на община Велико Търново инвестиционен проект към разрешение 
за строеж, с който се предвижда промяна предназначението на съществуващия 
търговски обект в снек-бар и разширение на същия, е отразено, че западно на обекта се 
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предвижда покрита площ. 
Това е, което мога да Ви отговоря по този въпрос. След приключването на 

жалбите по съдебните процедури общината ще се произнесе окончателно, но там 
казусът го знаете – и Вие, и аз: навремето общината е дала едни парцели, които са 
отредени за гаражни клетки. Някой от собствениците си е направил по-големи гаражи 
от това, което е било разрешено за сметка на последния гараж, за който не остава място 
и той влиза в частната собственост на друго лице в момента.  

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Уважаеми г-н Кмете, ако бях на Ваше място, щях да 
уволня служителите, които са подготвили този отговор, или щях да ги накажа най-
малкото, по една много проста причина: че Вие предоставяйки публично този отговор 
на мен и на гражданите, които слушат, се злепоставяте Вие. Не се злепоставям аз, не се 
злепоставят и те, защото накрая няма имената на тези, които са го подготвили. Аз 
дружески Ви споделих, че много рядко задавам въпроси, когато не знам отговора. Аз 
много добре знам, че такова дело не е заведено, както те са Ви го дали – гражданско 
дело. Просто човекът идва тук, пред Експертния съвет и казва: „Има заведено дело, 
отлагайте!”. Това е безобразие. 

Второ, Вие казвате, т.е., този, който е подготвил отговора, казва: „има 
нарушение от двете страни”. Аз Ви питам: Защо е застроен тротоарът към улицата? 
Колеги, вървите по тротоара, в един момент пред вас се появява се застройка, скачате 
на улицата, ако не ви блъсне кола, минавате няколко метра и после пак се качвате на 
тротоара. Това е истината в тази ситуация, другото е вече материално право; да се 
съдят, да правят каквото искат. А тук - 3696 часа и Вие на 3697 час ми казвате нещо, 
което не е вярно. И Ви моля: коригирайте се и нека публично да се договорим, Вие - 
ден-два или седмица, кажете какво ще направите, за да бъде ликвидиран този проблем! 
Аз знам много добре, че трябва да се събори това, но дали трябва да се събаря нещо, 
което е изградено – и това не е добре.  

Аз отговарям за думите си, ако някой е не доволен от това, което казах, има си 
съответния начин да реагира. 

Г-жа ДЕСИСЛАВА ЙОНКОВА – директор на дирекция „Правно 
обслужване и управление на собствеността”: Понеже г-н Витанов каза, че 
изложеното не отговаря на истината. Г-н Витанов, естествено че отговаря на истината. 
След като е било написано, значи е било проверено на сайта на Административния съд. 
Има разлика между административно и гражданско дело. В момента гражданско дело 
не е заведено, но има заведено административно такова от едно лице, което е искало да 
бъде нанесен неговият гараж, вследствие на което то си е направило скица-проект да 
бъде нанесен неговият гараж на Кадастралната карта. Това нещо е обявено на 
заинтересованите страни, като фирма „Дина” е възразила срещу заповедта на службата 
по геодезия, картография и кадастър.  

В този смисъл е направен този административен спор и е заведено това 
административно дело с № 621 от 2018 г. и което е публично оповестено. Делото е 
заведено може би през месец август, не мога да кажа точната дата, но така или иначе, 
то е текущо вече няколко месеца. В мотивите на адвоката на фирмата се казва, че 
административният орган – Служба по геодезия, картография и кадастър, неправилно е 
приел, че няма спор за материално право. Те твърдят, че има спор за материално право. 
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Точно поради тази причина атакуват заповедта на Службата по геодезия, картография и 
кадастър, с оглед на което ако се установи, че има спор за материално право, той ще се 
реши пред гражданския съд, което е Районен съд - Велико Търново. 

 
ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от групата на БСП във Великотърновски 
общински съвет, Вх. № 2526/14.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от групата на БСП във 
Великотърновския общински съвет, Вх. № 2526 от 14.11.2018 г.  

Г-жо Дончева, заповядайте да прочетете питането си. 
Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Следващото питане е относно „Разширяване 

нерегламентирано сметище на територията на село Ресен”. 
Уважаеми г-н Панов, с питане с вх. № 2247 от  13.06.2018 г. остро поставихме 

пред Вас проблема, свързан с допускане нерегламентирани сметища на територията на 
община Велико Търново - от една страна контрол, от друга - санкции и от трета -
саниране на замърсените терени. В част от отговора си по повод десетките декари 
замърсена територия в землището на село Ресен, Вие заявихте: „За 2018 година до 
настоящия момент от кметство село Ресен не е подадена заявка за почистване на 
замърсени терени, но при необходимост общината има готовност да изпрати 
необходимите ресурси." 

Днес, близо 6 месеца по-късно, въпросното сметище в землището на село Ресен 
не само че не е почистено, но и се е разширило. Като доказателство ще Ви предоставим 
снимков материал. На снимките може да се види състоянието както от преди шест 
месеца, така и наскоро. 

По националните медии се появиха Ваши изявления като Председател на 
НСОРБ, в които Вие енергично защитавате тезата за повишаване пътния данък на 
автомобилите. Във Вашата Програма за управление такъв елемент няма, макар да 
разбираме, че тезата за повишаване на данъците при Вас датира от 2015 г. Основанието 
Ви - екологични мотиви. Това е лесно, уважаеми г-н Панов - да събирате повече пари 
от хората, но екологията не са само изгорелите газове, екология са и 
нерегламентираните сметища на територията на общината, в частност в село Ресен, и 
екологичните последствия от тях.  

В тази връзка е и въпросът ни към Вас: В състояние ли сте да се справите с 
нерегламентираните сметища на територията на община Велико Търново, в частност 
село Ресен, като сериозен екологичен проблем? 

Очакваме Вашия устен отговор и неговия писмен вариант! 
Моля да получа и отговора на първото питане, което зададох към Вас днес! 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Във връзка с питането Ви, г-жо Дончева, Ви 

информирам, че от началото на 2018 г. до този момент са ликвидирани 
нерегламентираните сметища, посочени от кметовете в следните населени места: гр. 
Дебелец, с. Ялово, с. Миндя, с. Беляковец, с. Арбанаси, с. Шемшево, с. Водолей, с. 
Малки чифлик. 

В с. Ресен е изпратена специализирана техника през месец август, като са 
почистени замърсените терени, за които г-жа Йорданка Колева е сигнализирала и които 
РИОСВ – В. Търново е отразила в своето предписание. Почистването на тези 
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нерегламентирани депа е доказано с Протокол от 30.08.2018 г. на РИОСВ и със 
снимковия материал, който Ви предоставям. 

Съгласно разпоредбите на Наредбата за опазване на околната среда на 
територията на община В. Търново контролът върху компонентите на околната среда и 
факторите, които им въздействат, се осъществява от кмета на населеното място. Не 
един път съм Ви казвал това: кметовете на тези населени места са избрани 
мажоритарно и Вие можете да им търсите персонална отговорност като общински 
съветници.  

Контролът е текущ, превантивен и последващ, като при установяване на 
нарушения, кметът на населеното място, на чиято територия е извършено нарушението, 
съставя актове за установяване на административното нарушение.  Когато няма 
извършител на това деяние – образуване на нерегламентирано сметище, кметовете 
сигнализират.  

В случая г-жа Колева е сигнализирала и в края на август това сметище е 
премахнато. Ако в момента има образувано друго сметище, ще Ви помоля този въпрос 
да го отнесете към кмета на населеното място.  

Г-жа ЙОРДАНКА КОЛЕВА – кмет на с. Ресен: Когато общинските 
съветници от БСП направиха едно питане към г-н Панов първия път, аз не взех 
отношение, защото през 2009 г. по разпореждане се закриха всички официални 
сметища на територията на община Велико Търново. И не само на територията на 
общината, а и в цяла България. Оттогава започна ходенето по мъките. Създаването на 
тези нерегламентирани сметища е, защото хората от с. Ресен имат толкова големи 
дворове по декар-декар и половина-два декара; градини, които са обработваеми. 1200 
са къщите в село Ресен. Няма пустеещи дворове и градини и искам да кажа, че след 
като се направиха централните сметища на Шереметя и Леденик проблем е за жителите 
на с. Ресен, защото няма подходящи превозни средства, да използва тези централни 
сметища. Ние сме в един постоянен разговор: „Кмете, къде да си изхвърлим отпадъците 
от градините?”; „Кмете, събаряме един дувар от кирпич, къде да го изхвърлим?”. И аз 
не мога да им кажа: „Ще ви предоставя такава специализирана техника, вървете до 
Шереметя, вървете до Леденик”.  

Проблемът е огромен и затова вземам отношение. Проблемът не е само с един 
снимков материал и да правим питане; проблемът е да го решим заедно, защото тези 
нерегламентирани сметища ще съществуват. Всяка година ние, кметовете, правим едни 
докладни записки - г-н Панов спомена от кои населени места, за помощ, за да може да 
се изчистят тези нерегламентирани сметища.  Много добре се справя фирмата, с която 
община Велико Търново е сключила договор, така хубаво изчистват – все едно, 
 самолетна писта.  

Да, обаче след два месеца - пак същите въпроси. Идва есенният период, тези 
градини трябва да се почистят, трябва да се изхвърли дръжето от домати, краставици. 
Няма двор, в който да няма зеленчуци, няма двор, в който да няма овощни градини. 
Жителите на с. Ресен, собствениците на тези домове произвеждат за допълнително 
изхранване не само за себе си, но и за децата си, защото основна национална черта на 
българина е да обича децата си и да се грижи за тях. Но накрая този боклук как и от 
кого да се изхвърли?  
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Все тормозим г-жа Зорница Миладинова: „Давай съдове за смет!”, и аз трябва 
да благодаря, че в с. Ресен бяха отпуснати контейнери за зелена маса, но те никак не са 
достатъчни. Затова тази година, за 19-та година ние даваме заявка за 20 контейнера. Г-
жа Данчева вика: „Защо са ви толкова много?”.  Иначе РИОСВ ще ме глоби 500 лв. 

Съжалявам, че отнех от времето Ви, но това не е само проблем на кмета; нека 
заедно да го решим! 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ:  Както виждате, съветниците виждат проблема, 
кметовете виждат проблема, само кметът на общината не вижда проблема и прехвърля 
проблема към кметовете на населени места. На практика екологията в община В. 
Търново наистина има проблем. Не са само изгорелите газове. Виждате - Ресен е най-
голямото село. Не искам да си помисля какво става в останалите населени места. Там е 
река Негованка, точно за три месеца сметището се възобновява. На три месеца - 6000 
лв., 6000 лв. Виждате снимки от контейнера, те са от 6 ноември.  

Какво остава за Кроношпан, какво остава за пречиствателната станция и 
всичко останало?  

Проблемът го има и всички го виждаме, но не искаме да го решим. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Неслучайно питането беше така. Може би на някои 

звучи предизвикателно, но неслучайно запитването беше: „В състояние ли сте да се 
справите, г-н Кмете?”. Не за да се заяждаме с кмета или с г-жа Колева,  а да се намери 
решение. Валерия говореше за това, което се случва във В. Търново, за втори път 
поставяме въпроса за това, което се случва в село Ресен. Поканете ни, ние ще Ви дадем 
добри съвети, как да се справим. Първо, нещо ще споделя, което правеше бившият кмет 
на Ветринци: есенно време се обявява по радиоуредбата, минаваше един трактор, 
изхвърляха се тези биологични отпадъци – говорим за растенията, и тракторът си 
заминава.  

Не намерихме нито едно коренче там, където кметът на Ресен казва, че имало 
биологични отпадъци. Това не е вярно. Там изхвърлят, както виждате от снимките, 
пластмаси. А какво да кажем за строителните материали в протежение на 1 км, 
страхотни монолитни блокове. Чадър над фирмата ли има, или се правим, че това нещо 
го няма? Как сте допуснали това и как лично ти си допуснала това? Знаем за кого става 
дума и знаем за какви отпадъци става дума и си затваряме очите, защото фирмата, 
която е направила това, е еди-коя си.  

Но да се върнем обратно. Г-н Кмете, дайте да намерим решение при това 
законодателство, защото те ще съществуват. По-добре да се огради някакъв терен, 
който да се използва временно, да се извозва на две седмици или на месец и хората да 
свикнат да хвърлят там и нещата постепенно ще се оправят. Зная, че нито Вие, нито 
кметът на населеното място можете да ходите като пъдар след всеки един, който е 
решил да замърсява.  

Така че питането не е толкова, за да оправяме критики, а съответно, 
осъзнавайки действителността, ние да намерим решение, и най-вече Вие – като 
генератор за подобни решения. Можем да Ви помогнем за това. 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Само да Ви кажа, че решение има. Въпросът е 
управленското решение на всеки кмет на населено място. Няма да цитирам кои кметове 
на населени места редовно се обаждат, когато хората събират отпадъка от градините, за 
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да се събере от фирмата и да бъде извозен в Регионалното депо за компостиращи или 
строителни отпадъци. Няма да казва кои кметове правят актове на техните съграждани, 
които недобросъвестно правят тези нерегламентирани сметища. Това е управленско 
решение на всеки един кмет, както другите се обаждат, така и останалите би трябвало. 

Специално за с. Ресен - от снимките, които са ми предоставени и от отдел 
„Екология”, виждам, че през месец август сметището е било изчистено. Ако сега има 
друго сметище в с. Ресен, означава, че кметът на населеното място не е глобил някого 
или не е уведомил. В противен случай, ако са извършени такива актове, аз ще глобя 
кмета, за да ги глобява той следващия път. 

 
ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Петко Тюфекчиев и Стоян Витанов – 
общински съветници, Вх. № 2527/14.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Петко Тюфекчиев и Стоян 
Витанов – общински съветници, Вх. № 2527 от 14.11.2018 г.  

Г-н Витанов, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: село Паскалевец на територията на община Велико 

Търново и третокласен път село Дичин - село Лесичери на територията на община 
Велико Търново. 

Уважаеми господин Панов, гневни граждани се обърнаха към нас с въпроса, 
докога ще трябва да търпят бездействието на община Велико Търново, отнасящо се до 
безобразното състояние на пътя „Малкия Ресен" - село Паскалевец на територията на 
община Велико Търново. Гневът бе насочен най-вече към Вас, г-н Кмете, но и ние не 
бяхме пощадени като общински съветници.  

Запознахме се на място със ситуацията. Ако Вие не сте, Ви препоръчваме да я 
видите. Можем да го направим съвместно, защото човек може лесно да се обърка - там 
път няма. Има дупка до дупка - само в рамките на 300 м преброихме 467, от дълбоки 
по-дълбоки -  видно от снимките, които ще Ви предоставим и които представяме и сега. 
Нещастните водачи са прокарали черни пътища през нивите, защото по т.нар. „път” е 
невъзможно да се шофира. Даже и слаломите не са спасител.  

Ежедневно по това трасе пътуват десетки леки и лекотоварни автомобили 
предимно с хора, живеещи извън село Ресен, но работещи в него. Осъществяват се и 
два курса дневно на масовия транспорт Велико Търново - Полски Тръмбеш през село 
Паскалевец и обратно. Впрочем към нас се обърна за съдействие и управителката на 
„Пътнически превози" АД - Велико Търново, която обслужва тази линия по договор с 
Община Велико Търново. И всичко това, при условие че водачи и фирми плащат и 
пътен данък, и винетки, и застраховки. 

Уважаеми господин Панов, през последните години не са един и два случаите 
на тежки инциденти, свързани и предизвикани от състоянието на пътя. Предвид 
дереджето на въпросния път, за което отговорност носи Община Велико Търново и 
лично Вие, рискът от материални щети и опасността от нараняване на пътниците е 
реален, нещо повече, случвало се е. 

Въпросът ни към Вас е следният: 
Ако бяхте на мястото на водач или пътник, ежедневно пътуващ по т.нар. „път” 

при Вашите законови ангажименти и с Вашите властови възможности, как бихте 
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реагирали и какво бихте направили?  
Вторият път: село Дичин - село Лесичери на територията на Община Велико 

Търново. Там хората се оплакват, че след като пътните машини са стигнали до края на 
село Дичин, са спрели и са си заминали, а дупките са останали. Обяснението било, че 
свършили парите. Затова е нашият въпрос към Вас:  

След като гласувахме преди години значителна сума за ремонт на този път, 
защо не е осъществен докрай? Какви мерки ще предприемете днес? (Условно казано 
„днес”, защото снегът вече заваля и ще отиде евентуално напролет.)  

Очакваме Вашия писмен отговор и неговия писмен вариант. 
И само като допълнение, г-н Кмете и г-жо Данева: на 14.07.2017 г. сме взели 

едно решение, в което даваме съгласие да се трансформират средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за финансиране на текущ ремонт на 
общинската пътна и улична мрежа. На последната страница - общинският път VTR 102 
Водолей – Дичин, граница с община Павликени – 188 720 лв. Другото е Пушево – 
Шемшево и депото за строителни отпадъци - с. Леденик. Отпуснати пари, направени 
разчети, направени сметки, а пътят стои в дупки. Защо? Платено ли е? Платено, а 
неизвършено? Или наистина пътните машини са си хванали пътя и са си заминали и 
така са оставили дупките? И как де допуска това? Кой контролира? 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: По първия въпрос от питането – за пътя Ресен – 
Стамболово – Водолей - Дичин: още през месец август е подадено искане до 
Междуведомствената комисия за възстановяване и подпомагане към Министерския 
съвет на Република България за възстановяване на обект VTR 1202 (Паскалевец) - път 
VTR 1202 в общински път VTR 1012 (Ресен - Стефан Стамболово - Водолей - Дичин).  

Сумата за възстновяване на този път е над 600 000 лв. по предварителни 
изчисления на дирекция „Строителство и устройство на територията”. В момента там 
трябва да се извърши тампонада до отпускане на тези средства. Възложил съм го. Това 
е целият ресурс за общинската пътна инфраструктура за една година, който ни дават от 
държавния бюджет.  

Както знаете, всички ние, кметовете от местната власт, сме искали повече 
средства за четвъртокласната пътна мрежа; най-вече за междуселищната пътна мрежа. 
Тази година ни беше обяснено, че в началото на юни, когато започне да работи тол 
системата, от средствата, които са част от АПИ и са за поддръжка на републиканските 
пътища, ще ни бъдат отпуснати средства. Успяхме над това, което са ни отпуснали да 
ни отпуснат 10 000 000. Надявам се средствата, които са за пътна инфраструктура, да са 
повече, но това е голям ремонт – този път към Паскалевец, за който Вие говорите, 
затова сме потърсили средства от Междуведомствената комисия по бедствия и аварии. 
Мисля, че участъкът беше около 3 км.  

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Благодаря за отговора, г-н Панов, но не чух отговор 
на въпроса ми, ако Вие бяхте на мястото на водачите, какво щяхте да направите? 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Не трябва да влизате в диалогичен режим.  
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Имах въпрос, на който не е отговорено. Искате да ми 

вземете думата? Г-н Панов, дайте ми възможност, ако председателят иска да ми отнеме 
думата. Ако и Вие не ми я отнемете, разбира се. 

Да продължа: как така на територията на община Павликени и пътят Лесичери 
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– Дичин е направен, и пътят Малкия Ресен – Паскалевец е направен, а тук не е? И това 
не е от оня ден и от вчера.  

Ние с Петко Тюфекчиев се убедихме: това е садизъм от страна на община 
Велико Търново и мазохизъм за тези, които пътуват. Аз гледам по телевизията такива 
уникални случаи, но хората там поне стават и протестират, ние тук сме по-кротки. И 
това ли трябва да се случи сега?  

Вие казахте „тампониране”. Защо не е направено тампониране? Направете 
нещо, за да не минават през нивите, да затъват и да стане беля?  

Не съм удовлетворен от отговора. 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Ако по времето на Вашите правителства – двете: по 

времето на Станишев,  по времемето на Орешарски, бяха дадени средства на 
община Велико Търново за общинската пътна мрежа, трябва да Ви кажа, че за този път 
нямаше да говорим в момента.  

Вие казвате какво е направено и какво не е направено в община Павликени. А 
останалата пътна инфраструктура, която е направена: Ресен, Самоводене, Обединение, 
В. Търново – Г. Оряховица, Шемшево, моста, който за шест месеца успяха да го 
направят; Присово – Миндя, 10 км също се прави. Ние използваме всякакви сили и 
средства от правителството, което е в момента, да имаме средства за да си направим 
междуселската инфраструктура.  

Кажете ми, какво е влязло през тези години, ако можете да ми отговорите! Аз 
мога да Ви кажа: единственото, което е влязло като пътна инфраструктура е по времето 
на СДС - целият Южен пътен възел, който беше направен. Ще ми кажете, че не е 
въведен в експлоатация, това не е наша грижа, но в крайна сметка се поддържа от АПИ. 
И следващото нещо, което общината е направила, благодарение на д-р Рашев - да 
изтегли кредит за улиците в рамките на 7 000 000, който още изплащаме.  

Кажете ми за тези правителства, когато сте управлявали, какво сте направили! 
Или пак ще кажем, че асфалтът не се яде, а дойдохме до това колко е нужен асфалтът. 
Да, поел съм ангажименти, вкарал съм го в Междуведомствената комисия. 
Действително, това изяжда всички средства на Община Велико Търново и ние се 
надяваме, че в ранна пролет тези средства ще ни бъдат отпуснати поне частично, за да 
може да се направи този път. 

 
ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Стоян Витанов – общински съветник, 
Вх. № 2528/14.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Стоян Витанов – общински 
съветник, Вх. № 2528 от 14.11.2018 г.  

Г-н Витанов, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Ако бях на Ваше място, нямаше да споменавам 

пътища. Пътищата Ви, дето толкова много се гордеете и дето събирате лентичките, ги 
видяхме на пътя Своге.  

Второ, вероятно ще ги видим и ги видяхме благодарение на едно изследване на 
покойния Димчо Михалевски, където вместо необходимите материали, вие слагахте 
пепелина. Казвам „Вие”, защото Вие казвате: „Ние направихме магистралите, а Вие 
казвате, че асфалтът се яде”. Няма как да я ядеш тази пепелина.  
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Аз ще Ви кажа какво е било по време на управлението, когато аз съм бил 
народен представител. След това не мога да кажа, г-н Стефанов ще Ви отговори по 
подобаващ начин. 

Питането е относно „Изграждане на пряк път към кв. „Зона В" и кв. 
„Бузлуджа". 

Уважаеми г-н Панов, през последната година продуцирахте неведнъж медийни 
новини и публикации относно изграждането на пряк път към кварталите „Зона В" и 
„Бузлуджа". Оставям настрани факта, че и сега съществуващите подходи са преки, а 
доколко е целесъобразно сега да се похарчат 1800 000 лв. при наличието на далеч по-
неотложни инфраструктурни необходимости (напр. рехабилитация на ул. 
„Н.Габровски" или изграждане на съоръжения за облекчаване на трафика и др.) е друга 
тема.  

И третия въпрос - как ще се отрази тази промяна на натоварването на пътен 
възел „Качица", не ми е известно да е изследвано.  

Има и четвърто: „Генералният план за организация на движението" и „Новата 
транспортна схема", част от които би трябвало да е и този обект, са в графата „бъдеще 
необозримо". Впрочем, резултатът ще е този, който имаме, когато ловът на избиратели 
е с предимство пред една добре подредена стратегия и дългосрочна визия.  

Връщайки се на темата, в края на месец август Вашият заместник проф. 
Камарашев тържествено и с подходящ апломб обяви пред медиите, цитирам: „Най-
късно в началото на октомври започва изграждането на дългоочаквания пряк път за 
двата големи великотърновски квартала - „Зона В" и „Бузлуджа".  

Това е станало на 21 август. Димитровден мина, вече сме края на месец 
ноември. Не виждам колчета, първа копка, багери, самосвали, разрешение за строеж и 
строителна линия, строителна площадка и ниво на строежа не знам дали са извадени. 
Но няма и да Ви питам, все някога ще се случи. Пък и съм сигурен, че сте взели и ще 
вземете необходимите мерки лентичката да бъде срязана в подходящия момент. И 
точно затова се чудя на цитирания „кьорфишек" - хем не Ви е необходим, хем 
заблуждавате гражданите. Затова е и единственият ми въпрос: Защо позволявате и 
докога от Община Велико Търново ще се тиражират „фалшиви новини"? 

В очакване на Вашия устен отговор и писмения му вариант. 
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Уважаеми г-н Витанов, точно Вие да ми говорите за 

фалшиви новини, няма как да го приема сериозно.  
На въпроса. Във връзка с постъпило писмо с Вх. № 09-00-897 от 16.11.2018 г. 

За пътя към кв.“Зона В“ и кв. “Бузлуджа“ гр. Велико Търново, Ви уведомявам:  
През последните години се наблюдава силно увеличаване на автомобилния 

трафик за кв. „Зона В“ и кв. „Бузлуджа“ по сега съществуващите пътни връзки, които 
нямат нужните технически параметри за поемане и провеждане на това интензивно 
движение.  

В тази връзка е изготвен инвестиционен проект за изграждане на пряка пътна 
връзка между улица “Магистрална“ ( път 1-4 “Севлиево - Велико Търново - Омуртаг“) 
и кв “Бузлуджа“, като целта на проектната разработка е подобряване състоянието на 
комуникационно-транспортната система, осигуряване на по-добра свързаност на двата 
квартала.  
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Пътната връзка се характеризира със следните параметри: дължина 580 м и 
ширина на уличното платно - 14 м. Изготвена е и количествено-стойностна сметка за 
обекта.  

С Наше писмо от 26.07.2018 г. до Министерството на финансите сме направили 
искане за предоставяне на необходимата сума за изпълнение на обекта.  

С ПМС № 165 от  07.08.2018 г. са ни предоставени 1 848 300 лв. за изграждане 
на пряка пътна връзка между ул. „Магистрална“ (път 1-4 “Севлиево - Велико Търново - 
Омуртаг“) и кв. „Бузлуджа“ в гр. Велико Търново. Виждате, че това е дата в началото 
на август.  

След осигуряване на финансирането на обекта общинската администрация е 
започнала съгласувателни процедури на техническия проект с експлоатационните 
дружества и ведомства – с „Енерго про”, с ВиК и с всички останали, които имат връзка 
с тази пътна инфраструктура. В момента сме месец ноември и мисля, че на 21 ноември 
е издадено строителното разрешение за обекта и аз не виждам някаква драма. Може би 
Вие сега ще кажете, че откакто сте общински съветник, благодарение на Общинския 
съвет и на Община Велико Търново сме поискали тези средства и в крайна сметка този 
път ще се случи.  

Кога ще се построи? Аз не мога да кажа дали ще режа лентички, или няма да 
режа лентички през следващата година, но пътят има строително разрешение, има 
възлагателно писмо. Зависи от по-добрите метеорологични условия, съответно фирмата 
да започне неговото строителство. 

Но специално за фалшиви новини да си говорим в момента... Спомняте си 
фалшивите новини: „общината фалира”, „общината няма усвоени европейски средства” 
или „3 000 000 не бяха усвоени от проекта по канализация и ВиК”. Не искам сега да се 
връщам назад. Нека да не си говорим за фалшиви новини, а за действия. И от началото 
на август до края на ноември – 21 ноември, да имаме съгласувателн процедури с всички 
институции и инстанции на този проект и да издадем строително разрешение. Знаете, 
като заместник-кмет по строителството, какъвто сте били навремето, че има 
определени срокове; от единия до другия има 14-дневен срок и ние не можем да дадем 
следващия документ, докато не мине този срок. Това са два месеца – септември, 
октомври и ноември - трети месец в момента. Така че, пътят ще се случи. Важното е, че 
парите са преведени. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Това че е фалшива новина – отвсякъде е такава. Вие 
пак: когато аз бях заместник-кмет. Аз чета вестника и гледам като гражданин: „До 
месец започва прекия път към „Зона В” и „Бузлуджа”. Цитирам г-н Камарашев, написал 
съм го и в питането. Питайте него, не питайте мен. Заради симпатия и уважение към 
Вас, г-н Професоре, затова го казвам.  

Те са два проблема. Веднага ще Ви попитам, защото има там нещо, на които 
Вие не дадохте отговор: изследвано ли е това евентуално преминаване на повече 
транспортни средства по новия път, как ще се отрази на кръстовището „Качица”.  Това 
може да се изследва от този план, който цитирам там, но Вие не отговорихте на това.  

Второ, как това обслужва западната част на Зоната и източната част на 
Бузлуджа. И аз Ви питам: ако тръгна да минавам по него, за да вляза в „Зоната”, защото 
живея в западната част, „Лазурна” се натоварва може би с пъти тогава. И Ви питам: има 
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ли тротоар ул. „Лазурна”, г-н Кмете? Отговорът ще Ви го дам аз: няма. И Вие го знаете 
и си го запишете, много Ви моля! Вие обещахте на г-жа Дончева, която имаше питане 
към Вас, че ще има тротоар. Ние Ви предложихме решение: долу да се отстъпи право 
на строеж, да се направят гаражи или да се направят паркоместа, с парите да се изгради 
тротоарът, да се освободят платната, Вие го сложихте в папката и не знам къде го 
сложихте след това, ако изобщо сте го прочели и сте обърнали внимание. Гражданите 
го искат това. Та Ви питам: като се пусне този път и като няма тротоар, какво ще правят 
гражданите там?  

И трето, защото става въпрос за фалшиви нови, пак да Ви цитирам: „120 000 
лв. за ремонт на стъпала отделят в областния град”. Това сте го казали минлата година, 
месец март. Досега колко са усвоени? Ще Ви помогна: миналата година за изграждане 
на нови - 10 000 лв., 40 000 лв. за ремонт  - станаха 50 000 лв. Тази година сме сме 
заложили 20 000 лв.  Знаете ли колко са усвоени? Нула. Вие казвате: „120 000 лв. за 
една година”, а за две години сте направили за 50 000 лв. Не е ли фалшиво това, не 
заблуждавате ли гражданите? Даже тук послъгвате, че към автогара „Юг” е било 
направено. Направихме с Петко две плочки там и така си остана. 

Така че фалшиви новини тиражирате и генерирате. 
 

ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Николай Илчев – общински съветник, 
Вх. № 2529/14.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Николай Илчев – общински 
съветник, Вх. № 2529 от 14.11.2018 г.  

Г-н Илчев, заповядайте да прочетете питането си. 
Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: От серията от питания, които бяха отправени преди 

мен, се сетих за един адвокатски американски виц, в който един клиент търсил 
адвокатска услуга и попаднал пред кантората на Джонсън, Джонсън, Джонсън, 
Джонсън и Смит. Като влязъл вътре, казал: „Искам да говоря с адвокат Смит”. „Защо 
адвокат Смит?”. „Ами, при толкова Джонсън, той трябва да е много добър, за да влезе в 
тази кантора.  

Уважаеми господин Кмет на Община Велико Търново, преди дни по 
националните медии бяха оповестени резултатите от измерване качеството на 
атмосферния въздух в някои общини по повод проект на Национална програма за 
подобряване качеството на атмосферния въздух 2018 - 2024 г. Признавам, не съм 
изненадан от посочването на община Велико Търново като такава с трайно повишени 
нива на фини прахови частици. (В скоба ще кажа, че аз и друг път съм отправял 
подобно питане за такава информация.) Притеснително е обаче посочването на Велико 
Търново като град с повишени норми на замърсяване целогодишно, а не само през 
зимния период. 

Изнесените данни налагат предприемане на незабавни мерки за установяване 
на източниците на замърсяване на въздуха в гр. Велико Търново и общината. Според 
посочения по-горе анализ: "Наличието на превишения през пролетно-летния сезон 
предполага, че в споменатите общини е възможно наличието на други значителни 
източници, различни от битовото отопление. При липсата на проучвания за 
разпределението на източниците на замърсяване в тези общини, които биха могли да 
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разкрият вероятния произход на праховите частици през тези периоди и места, 
идентифицирането на източниците им е изцяло спекулативно. Възможните източници 
могат да включват строителна дейност, ресуспендиран прах и почва, земеделска 
дейност, горене на стърнища и/или отпадъци, отделяне на вторични частици от 
емисиите на амоняк и промишлени емисии. Регионалният и трансграничен пренос на 
замърсители е допълнителен потенциален източник".  

От информацията считам, че са налице сериозни опасения за качеството на 
атмосферния въздух в гр. Велико Търново, който видимо за великотърновци и гостите 
на града не отговаря на екологичните стандарти. Въздухът в гр. Велико Търново е 
силно замърсен и този факт не е възможно да бъде пренебрегнат, тъй като искаме или 
не - потърпевши сме всички граждани. Самият факт, че гр. Велико Търново е поставен 
на картата на замърсени градове е притеснителен. Убеден съм, че гражданите и гостите 
на Велико Търново трябва да бъдат информирани ежедневно за състоянието на въздуха 
в града и региона. 

Сериозността по темата се допълва и от информация за увеличени нива на 
заболеваемост на дихателната система и в частност увеличаване на заболеваемостта на 
белия дроб, включително и онкологични заболявания. Светва сигнална светлина, която 
е свързана със здравето и здравословната среда на живот на великотърновци! 

Именно поради възможността от спекулации по темата за качеството на 
атмосферния въздух в гр. Велико Търново, който видимо не отговаря на екологичните 
стандарти, съм провокиран да отправя настоящото питане, като Ви отправям следните 
въпроси: 

1. Какви конкретни мерки ще бъдат предприети за установяване на 
конкретните източници на замърсяване на атмосферния въздух в гр. Велико Търново? 
Какви административни мерки са предприети и ще бъдат предприети срещу установени 
нарушители? 

2. Повторно поставям въпрос - предвиждате ли изграждане на 24-часова 
мониторингова система за контрол на състоянието на атмосферния въздух в гр. Велико 
Търново? Предвидени ли са целево средства в проекта на бюджет 2019 за закупуване и 
внедряване на такава система? 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Позволявам си да премина направо към отговорите на 
поставените от Вас въпроси, тъй като от Вашето изложение си направих извода, че 
подробно сте се запознал с проекта на Националната програма за подобряване 
качеството на атмосферния въздух 2018 - 2024 г. В тази връзка искам да отбележа, че 
направените анализи и изводи към Националната програма обхващат периода 2011 - 
2016 г. В приложенията към предложението за Национална програма за гр. Велико 
Търново е очертана тенденция за намаляване на средногодишната концентрация на 
фини прахови частици за периода 2011 - 2016 г., а данните за 2017 г., които са с 
приблизително две единици надолу в сравнение с данните от 2016 г. допълват и 
потвърждават тази тенденция. 

Броят на дните с превишаване на средноденонощната норма за периода 2011 - 
2016 г. намалява като цяло. За 2017 г. този брой е 44, като и тук се наблюдава 
намаляване на този показател, за сравнение през 2016 г. дните с превишение са били 50. 
Превишенията основно са през зимния период, наблюдават се превишения и през 
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есента и пролетта, които за нашите географски ширини са все още „отопляеми“ месеци, 
а през лятото за периода 2013 - 2017 г. такива превишения не се наблюдават. 

За гр. Велико Търново източниците на замърсяване са определени при 
извършеното дисперсионно моделиране на замърсяването, което е част от Програмата 
за КАВ. В рамките на проекта по програма Life е предвидено да се направи проучване 
на Програмите за КАВ по отношение на наличието на достатъчна и с високо качество 
на информацията, на чиято основа са идентифицирани източниците на замърсяване. 
При констатиране на необходимост от допълнителна и качествена информация, ще 
бъдат определени методите и средствата за нейното набиране, както и ще се осъществи 
същинското набиране на тази първоначална информация, за да могат да бъдат 
определени с точност източниците на замърсяване. 

Към настоящия момент в екологичното законодателство няма определени 
норми за емисии, изпускани от битови източници, използвани за отопление, както и 
норми за емисии от транспорт. Което е и отговор на втората част от първия Ви въпрос, 
но в допълнение мога да Ви кажа, че контролът по прилагането на нормативните 
актове, издадени по реда на чл. 9 от Закона за чистотата на атмосферния въздух за 
емисии на вредни вещества, изпускани в атмосферата от обекти и дейности с 
неподвижни източници на емисии се осъществява от РИОСВ, параграф 13 от Преходни 
и заключителни разпоредби на Наредба № 1 от 27.06.2005 г. за норми за допустими 
емисии на вредни вещества (замърсители), изпускани в атмосферата от обекти и 
дейности с неподвижни източници на емисии. 

По втория въпрос. Към настоящия момент наблюдението върху качеството на 
атмосферния въздух и неговият контрол е непрекъснато, и се осъществява от 
Националната система за мониторинг на КАВ. Наблюдението върху качеството на 
атмосферния въздух и превишението на нормите за ФПЧ 10 в района на гр. Велико 
Търново се осъществява от един стационарен пункт РИОСВ - Велико Търново. Община 
Велико Търново оповестява данните от стационарния пункт, разположен в сградата на 
РИОСВ, който е акредитиран и е част от НСМОС. Също така данните за качеството на 
атмосферния въздух, измерени в пункта на РИОСВ, са публикувани на страницата на 
РИОСВ - В. Търново и са достъпни през сайта на общината на линка, който съм Ви 
посочил. 

Също така, в рамките на проекта по програма Life се предвижда да бъде 
закупено и инсталирано оборудване - два броя стационарни мониторингови станции, 
като данните от тях ще се публикуват на интернет страницата на Община Велико 
Търново. Освен това, във връзка с издаването на Комплексно разрешително на 
„Кроношпан България“ ЕООД, поставихме условие пред компетентните органи да се 
предвиди разполагането на допълнителен автоматичен пункт на общински терен за 
контрол качеството на атмосферния въздух. Към настоящия момент се очаква 
издаването на комплексното разрешително, както и решение по разполагането на 
пункт. Когато получим уведомление, че се подготвя това комплексно разрешително, 
тогава вече ще пристъпим към следващия момент. 

Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Благодаря за предоставения отговор! Ще си позволя 
сега да не вземам отношение по него, защото ние с Вас имахме един предварителен 
разговор по темата, в който Вие ми дадохте уверение, че имате лична загриженост по 
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тази тема и в първите няколко месеца на 2019 г. ще предприемете мерки за осигуряване 
на такъв 24-часов мониторинг. Имате моя кредит на доверие за тези три месеца.  

С голям интерес ще наблюдавам и ще следя дали това ще бъде изпълнено. За 
тези три месеца аз няма да отправя ново питане, но ако не бъдат предприети такива 
мерки, считам, че вече е време да попитаме и гражданите на В. Търново по Закона за 
пряко участие на гражданите в държавната власт и местното самоуправление и да 
инициираме един местен референдум, да попитаме великотърновци какво мислят за 
качеството на атмосферния въздух. 

 
ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за касовото изпълнение на 
бюджета на Община Велико Търново към 30.09.2018 г., Вх. № 2517/13.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за касовото изпълнение на 
бюджета на Община Велико Търново към 30.09.2018 г., Вх. № 2517 от 13.11.2018 г.  

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Председател, преди да дадете думата за 

изказвания към съветниците, по-добре беше да дадете думата на администрацията. 
Защото зад тези цифри се крият и резултати, но се крият и сериозни проблеми и аз бих 
бил удовлетворен да чуя проблемите, които администрацията смята, че е срещнала в 
изпълнеинето на бюджета както като приходи, така и като разходи; в това число и 
Инвестиционната програма за тези девет месеца. Нека да чуем и администрацията за 
това, което е направено и за проблемите, а ние тогава ще вземем думата. 

Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА – заместник-кмет „Икономическо 
развитие”: Вероятно колегите са казали всичко това в комисиите. Към деветмесечието 
с Решение № 923 на Общинския съвет се прие бюджетът на Община Велико Търново в 
размер на 76 403 038 лв. Докладът по тези числа е доста подробен. Видно от показаните 
данни за деветмесечието е, че Община Велико Търново увеличава местните си 
приходи, които са формирани от данъчни и неданъчни такива. Към деветмесечието 
имаме постъпления с 453 000 лв. повече данъчни приходи спрямо същия период на 
2017 г. 

С провежданите политики, с които се затвърждава финансовата стабилност на 
общината, намалявват просрочените задължения като резултат. Към 30 септември 2018 
г. те са 1 122 357 лв. Към 30.09.2017 г. са били 1 322 896 лв. Като абсолютна сума 
разликата е 200 539 лв. или 17 % в посока намаление. 347 459 лв. са просрочените 
вземания. Остатъкът на касова основа към 30.09.2018 г. е 2 346 334 лв.  

С тази събираемост, която към деветмесечието е достигнала почти 80 %, 
община Велико Търново се нарежда в топ 4 на общините с най-висока събираемост в 
България.  

Проблеми винаги има, но ги решаваме в движение. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Чухме позитивното. Може би даже не всичко, което 

е като резултат, но не чухме нито един проблем. Г-жа Данева се държи много свенливо 
относно проблемите. Винаги е било така и няма как ние да останем безучастни и 
пасивни и да не погледнем нещата и от друга страна.  

Първо, този хроничен подход да се планират по-ниски нива - това е и на 
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национално ниво, за да може да ги разпределя Министерският съвет, това е и на местно 
ниво, за да може да ги разпределя кметът, а не кметът да излезе пред Общинския съвет 
и да каже: „Уважаеми колеги, имаме преизпълнеине 500 000 лв., дайте да видим кое е 
най-належащо, за да ги вложим!?. Той си решава, тук се слага гуменият печат от 
мнозинството и каквото реши кметът, това става; ние сме безгласни букви, или най-
малкото – опозицията, защото почти нищо не е прието от това, което сме предлагали.   

Върнах се на протокола, когато приемахме бюджета и тогава казах: „Залагам си 
дипломата, че изпълнението на бюджета към местните приходи ще бъде повече от 
28 000 000 лв. Гледам, че даже планът е завишен – 28 800 000, т.е. и дипломата ми 
здрава, няма да я късам; и бюджетът се преизпълнява. Но той се преизпълнява вероятно 
и заради по-добрата събираемост, а и затова че са заложени ниски нива на разчет в 
началото на годината и така ще продължи вероятно, докато управлява този екип.  

Аз се съсредоточих върху Инвестиционната програма, защото чрез нея се дават 
заплати, чрез нея се увеличава оборотът, плащат се данъци, които се внасят в 
държавата. За съжаление, кметът не можа да се пребори, включително като председател 
на НСОРБ, част от данъците на физическите лица да остават в общината.  

Между другото, г-н Панов, забелязвам, че Вие някак си го промълвихте, че има 
предложения от НСОРБ, но накрая - нищо, но от сърце. Под „нищо” имам предвид тол 
таксите от месец юни, които я станат, я не станат, а и да станат, то ще дойде пак такова 
зимно време. 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: 10 000 000 лв. нищо ли не са, г-н Витанов? Аз не зная 
Вие като депутат какво сте направили за Велико Търново. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Имам предвид, че сте искали доста повече, но ви 
дадоха нищо, но от сърце.  

Аз ще Ви информирам какви неща съм направил за мандата. Те са скромни, не 
са кой знае колко.  

Г-н Панов и заместниците Ви, изпълняваме Инвестиционната програма. 
Проявявам снизхождение, т.е. тези 5 000 000 лв. които са „други”, ги махам. И като ги 
махна тях, изпълнението на Инвестиционната програма е 38,4 %. Иначе отива на 33 %, 
но ги махаме, те са записани там като „други”, така че когато дойдат парите; ако 
изобщо дойдат. 38,4 % за деветмесечието при този сняг, който се очертава да е два 
месеца, да видим колко ще бъде изпълнението. За пореден път ние не изпълняваме и 
няма да изпълним Инвестиционната програма. Миналата година - 7 000 000 лв. Ще Ви 
кажа и европейските средства колко се усвояват - 42 %. Това дава пряко отражение 
върху приходите, които се формират в общината, които касаят държавния бюджет и 
най-вече приходи, които касаят работни заплати, обороти на магазини и  т.н.  

Преди това Ви казах за тези обекти, които са от 2015 г. и съм любопитен да 
отговорите, след като са минали три години, тези пари ще стоят ли още и да ми 
цитирате по кой закон са тези три години, защото аз не съм информиран. Забележете: 
Програма „Инициативи и местни общност” - 365 000 лв. заложени, а са усвоени 1/10 за 
девет месеца, близо 40 000 лв. И ред други мога да Ви посоча. 

Г-жо Данева, има два заложени обекта. Един от тях е „Проектиране на място за 
отдих - ул. „Сливница”. 40 000 лв. са заложени. Любопитно ми е ККС-то по този 
проект. Има и още, ще Ви информирам лично. 
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Това са нашите съображения, които не ни дават основание да ръкопляскаме, 
както направиха някои колеги, не ни дават основание и да подкрепим това, което ни е 
предложено. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? 
Няма изказвания. 
Подлагам на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 
Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: 
За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: Въздържал се, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: Против, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: Въздържал се, Сунай Хасанов Мунков: За.  

Предложението беше прието с 29 „за”, 2 „против”, 3 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1269 – приложение към протокола. 
 

В 11 часа беше обявена 10-минутна почивка. 
 

ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на 
Бюджета към 31.10.2018 г. на Община Велико Търново, Вх. № 2520/14.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната част 
на Бюджета към 31.10.2018 г. на Община Велико Търново, Вх. № 2520 от 14.11.2018 г.  

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Валентин Василев Точков: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги 

Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Жельо Миленов Желев: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина 
Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: 
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За, Мария Кирилова Илчева: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: 
За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка Боянова 
Недева: За. 

Предложението беше прието с 19 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1270 – приложение към протокола. 
 
ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за дейността на 
търговските дружества със 100% общинско участие за деветмесечието на 2018 г., 
Вх. № 2504/29.10.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за дейността на търговските 
дружества със 100% общинско участие за деветмесечието на 2018 г., Вх. № 2504 от 
29.10.2018 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД, ПК по УТТП, ПК по СТДМ 
приемат информацията.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1271 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общинският 
съвет приема за сведение информация за резултатите от дейността на търговските 
дружества през деветмесечието на 2018 г. в които Община Велико Търново е 
едноличен собственик на капитала. 

ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Бизнес – програма за управление на 
„Обредни дейности“ ЕООД, гр. Велико Търново за периода 2019 – 2021 г., Вх. № 
2485/16.10.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Бизнес – програма за управление на 
„Обредни дейности“ ЕООД, гр. Велико Търново за периода 2019 – 2021 г., Вх. № 2485 
от 16.10.2018 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания.  
Изказвания няма. 
Предлагам следния проект за решение:  На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от 

ЗМСМА, Великотърновският общински съвет одобрява Бизнес-програма за 2019 - 2021 
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г. на „Обредни дейности“ ЕООД“.  
Поставям на гласуване това предложение.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 24 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1272 
 
 
 На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 
одобрява Бизнес-програма за 2019 - 2021 г. на „Обредни дейности“ ЕООД, гр. Велико 
Търново. 
 

 
ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване на съгласие за извършване на 
разход от „Царевград Търнов“ ЕООД, гр. Велико Търново за закупуване на 
служебен автомобил, Вх. № 2536/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Даване на съгласие за извършване на 
разход от „Царевград Търнов“ ЕООД, гр. Велико Търново за закупуване на служебен 
автомобил, Вх. № 2536 от 16.11.2018 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по СТДМ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Валентин Василев Точков: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин 

Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: 
За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, 
Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против”, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 1273 
 

1. На основание чл.21 ал.1, т. 23 от ЗМСМА, чл.20, ал.4 от ЗОП и чл.18, т.12 
във връзка с чл.20 от Наредбата за управление и упражняване правата на собственост 
върху общинската част от капитала на търговските дружества, Великотърновски 
общински съвет дава съгласие на Управителя на „Царевград Търнов” ЕООД-гр.Велико 
Търново, ЕИК …………. за извършване на разход със собствени средства на 
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дружеството за закупуване на нов автомобил, тип-пътнически с 8+1 брой места,  дълга 
база със следните технически параметри: 

- да е с двигател 4 цилиндров, 2.0 ТДИ 75 kW, 105 к.с., евро VI; 
- да има климатична система.; 
- размера на гуми -195/65/16;  
- всяко едно място да бъде обезопасено с предпазни колани. 
Стойност до 30 000 хил.лв. без ДДС. 
 
2. Задължава Управителя на „Царевград Търнов”ЕООД-гр.Велико Търново, 

ЕИК…………….. да предостави информация относно предприетите  действия по 
изпълнение на Решението. 

 
ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Проект „По – добре свързани 
вторични и третични точки в главната и широкообхватната мрежа на път „TEN – 
T“, чрез общи мерки в трансграничния регион“, Вх. № 2513/12.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проект „По–добре свързани вторични и 
третични точки в главната и широкообхватната мрежа на път „TEN – T“, чрез общи 
мерки в трансграничния регион“, Вх. № 2513 от 12.11.2018 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по УТТП  приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Подлагам на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Валентин Василев Точков: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин 

Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: 
За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров 
Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против”, „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 1274 
 

На основание чл.21 ал.1, т. 6 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет: 
 
1. Одобрява собствен финансов принос на Община Велико Търново по 

проект “По-добре свързани вторични и третични точки в главната и широкообхватната 
мрежа на път „TEN-T”, чрез общи мерки в трансграничния регион“ (CBC)”-/Better 
connected secondary and tertiary nodes to TEN-T code and comprehensive network through 
joint CBC measures” RO BG-383/, одобрен за финансиране по Програма INTERREG V-A 
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Румъния – България 2014-2020 г., Приоритетна ос 1 „Добре свързан регион“, ROBG-
383, явяващ се 2% от одобрения бюджет за община Велико Търново, но не повече от 
левовата равностойност на 79 256.56 евро /седемдесет и девет хиляди двеста петдесет и 
шест евро и петдесет и шест евроцента/, като разход, необходим за изпълнение на 
допустимите дейности на проекта; 

 
2. Община Велико Търново да осигурява необходимата наличност от 

финансов ресурс до неговото възстановяване от Програмата.  
 
3. Община Велико Търново да осигури финансиране до размера на левовата 

равностойност на 1 860 000 евро /един милион осемстотин и шестдесет хиляди евро/ за 
реализацията на недопустими, но необходимоприсъщи задължителни дейности 
съгласно одобреното от Програмата инвестиционно намерение в рамките на проекта. 

 
4. Одобрява следните позиции на екипа за изпълнение на одобрения проект, 

а именно:  
- Финансов ръководител - 1 позиция; 
- Експерт „Електронна мониторингова система“ /e-MS/ за отчитане на 

дейностите по проекта  - 1 позиция; 
 

ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Съгласие за кандидатстване за 
директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ „Осигуряване 
функционирането на националната мрежа от 27 областни информационни 
центъра през периода 2019-2021 г.“, Вх. № 2535/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Съгласие за кандидатстване за директно 
предоставяне на безвъзмездна финансова помощ „Осигуряване функционирането на 
националната мрежа от 27 областни информационни центъра през периода 2019 - 2021 
г.“, Вх. № 2535 от 16.11.2018 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ОС приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Валентин Василев Точков: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги 

Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай 
Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Жельо Миленов 
Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина 
Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: 
За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1275 
 

На основание чл.21 ал.1 т.6 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет:  
 
1. Дава съгласие община Велико Търново да подаде проектно предложение по 

Процедура BG05SFOP001-4.004 „Осигуряване функционирането на националната 
мрежа от 27 областни информационни центъра през периода 2019-2021 г.“ чрез 
директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по ОП „Добро управление“ 
2014-2020. 

2. Дава съгласие за осигуряване на оборотни средства за навременно 
изпълнение на планираната по проекта дейност до верифициране и плащане от страна 
на УО на ОПДУ. 

3. Дава съгласие за предоставяне до 2023 г. на помещенията общинска 
собственост, с административен адрес гр. В. Търново, бул. „България“ №24,   ползвани 
от ОИЦ-Велико Търново за целите му, както и за извършване на текущ ремонт на 
същите. 

 
 

ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение и допълнение на 
Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на 
услуги на територията на Община Велико Търново, Вх. № 2561/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение и допълнение на Наредбата за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 
на Община Велико Търново, Вх. № 2561 от 16.11.2018 г.  

ПК по НПУОР приема предложението и предлага следните промени:  
1.  Чл. 72 ж, ал. 5: При обучение на две деца от едно семейство в една форма на 

обучение се заплащат 50% от горепосочените цени на услуги за всяко дете, като трето и 
всяко следващо дете се освобождават от заплащане. 

2.  Чл. 72 ж, ал. 2:  Трето и всяко следващо дете от едно семейство се 
освобождават от заплащане на цена на услуга в една форма на обучение. 

3.  В Допълнителните разпоредби на Наредбата се създава нов параграф със 
следното съдържание: §18. Разпоредбите на чл. 72 ж влизат в сила, считано от 
01.01.2019 г.  

ПК по БФ, ПК по ОНК, ПК по СТДМ приемат предложението.  
Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на 

Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с 
Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата комисия – 
ПК по нормативно-правна уредба.  

Давам думата на Гергана Евтимова за доклад на водещата комисия по 
нормативно-правна уредба. 

Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: Докладът е по отношение предложение с вх. № 
2561 от 16.11.2018 г., направено от инж. Даниел Панов - кмет на Община Велико 
Търново, касаещо изменение и допълнение на Наредбата за определянето и 
администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община 
Велико Търново. 

Предложението се прави във връзка със следното: 
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1. Необходимостта от промяна в правния режим на извършваните дейности, 
респективно отнасянето на дейностите от административни такси към цени на услуги, в 
изпълнение на Закона за местните данъци и такси и Закона за местното самоуправление 
и местната администрация. 

2. Разширението на дейността на Младежки дом - Велико Търново и 
вписването му в Регистър БУЛСТАТ с разширение по партидата на Община Велико 
Търново поради статута му като второстепенен разпоредител в изпълнение на Закона за 
данък върху добавената стойност. 

Във връзка с горното, предложението касае отмяна на чл. 29 от Наредбата и 
създаването на нов чл. 72, буква „ж“ от същата, както и актуализирането на размерите 
на цените на услугите и облагането им с ДДС.  

Към предложението е приложен доклад, съдържащ финансово-икономически 
анализ на предлаганите увеличения на цените и справка, във връзка със задължението 
по чл. 26, ал. 2 от Закона за нормативните актове за публикуване на проекта за 
изменение и допълнение на Наредбата на интернет страницата на Община Велико 
Търново, от която е видно, че в законоустановения 30-дневен срок са постъпили 
предложения и възражения от граждани относно публикувания проект. 

В същия срок са проведени срещи между кмета и зам.-кмета на Община 
Велико Търново, преподаватели и родители на деца, посещаващи предлаганите от 
Младежкия дом дейности. 

Комисията разгледа направеното предложение на заседание, проведено на 
19.11.2018 г., и също направи предложения за изменение на текста, подробно описани в 
публикувания протокол от заседанието. 

Във връзка с горното, в качеството си на председател на комисията, предлагам 
Великотърновският общински съвет да вземе решение в посока, следваща нейните 
решения. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания. 
Колеги, аз мисля, че тези промени във връзка с вдигането на таксите са в 

положителна посока, но не трябва да забравяме, че все пак има деца, които не могат да 
си позволят плащането на такива такси. В тази връзка бих искал да помоля тези от вас, 
които са съгласни да направим предложение, да помислим по едно, две деца от форма 
на обучение да получават нещо като стипендия, да посещават безплатно. Не съм го 
оформил като предложение и моля тези от вас, които са съгласни с такова 
предложение, да се съберем до следващата сесия и да го направим като предложение. 
Идеята е да бъде нещо като стипендия – едно, две деца от форма да се обучават 
безплатно. Дали ще е въз основа на социално положение или въз основа на творчески 
заложби, да се оформи самото предложение. 

Има ли други изказвания? 
Няма.  
По време на обсъждането не бяха направени съществени изменения  и 

допълнения на проекта. Поради това, на основание чл. 78, ал. 2 от Правилника,  
предлагам двете гласувания да се проведат в едно заседание.  

Има ли други предложения? 
Няма. 
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Поставям на гласуване предложението двете четения да се проведат в едно 
заседание. 

 Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници.  

Предложението се приема с 24 „за”, 1 „против”, 2 „въздържал се”. 
Поставям на гласуване изменението на Наредбата  на първо четене. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов 
Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Жельо Миленов Желев: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: 
Против, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: Въздържал се, Цветанка Боянова Недева: За. 

Изменението на Наредбата на първо четене беше прието с 22 „за”, 1 „против”, 
2 „въздържал се”.  

 
РЕШЕНИЕ № 1276 

 
На основание чл.21, ал.2, от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 8 и чл. 11, ал. 3 от Закон за нормативните актове /ЗНА/ и чл. 78 от 
Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на 
неговите комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, при 
спазване изискванията на чл. 26 и чл. 28 от ЗНА, чл. 75, 76, ал.3 и чл. 77 от 
Административнопроцесуалния кодекс, Великотърновски общински съвет приема на 
първо четене следните изменения в Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново: 

 
I. Отменя се целия чл. 29 
  
II. Към глава III „Цени на други услуги, предоставяни от Общината на 

физически и юридически лица” се създава нов чл.72 „ж“ със следното 
съдържание:  

„Чл.72 „ж“ За учебните форми при Младежки дом - гр. Велико Търново се 
определят цени на услуги с ДДС, както следва: 

т. 1. за индивидуална работа и теоретична подготовка в Детска музикална 
школа: 

- Месечен норматив 8 часа – 40.00 лв.  
- Месечен норматив 6 часа – 30.00 лв. 
- Месечен норматив 4 часа -  20.00 лв. 
- Месечен норматив 3 часа -  15.00 лв. 
т. 2. Групово обучение – изобразително изкуство, керамика, вокални групи, 
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солфеж и краткосрочни курсове: 
- Месечен норматив 8 часа – 30.00 лв.  
- Месечен норматив 6 часа – 23.00 лв. 
- Месечен норматив 4 часа – 15.00 лв. 
- Месечен норматив 3 часа – 12.00 лв. 
т. 3. Групово обучение – танци: 
- Месечен норматив 8 часа – 35.00 лв.  
- Месечен норматив 6 часа – 26.00 лв. 
- Месечен норматив 4 часа – 18.00 лв. 
- Месечен норматив 3 часа – 13.00 лв. 
т. 4. Индивидуално обучение- танци, групи до 5 деца: 
- Месечен норматив 8 часа – 48.00 лв.  
- Месечен норматив 6 часа – 36.00 лв. 
т. 5. Театрална школа 
- Месечен норматив 4 часа – 20.00 лв. 
(2) Трето дете от едно семейство се освобождава от заплащане на цена на 

услуга в една форма за обучение.  
(3) Децата сираци или полусираци са освободени от заплащане на цена на 

услуга за една форма на обучение и заплащат 50% от пълната цена за всяка следваща 
форма на обучение. 

(4) Без заплащане - театрална студия и любителски клубове. 
(5) При обучение на две деца от едно семейство в една форма на обучение, 

първото дете заплаща 100%, а второто дете  50% от горепосочената цена на услугата.  
   
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към второ четене.  
Има ли предложения за промени във второ четене освен направените от ПК по 

НПУОР? 
Няма.  
Ще гласуваме поотделно трите предложения на ПК по НПУОР:  
„Чл. 72 ж, ал. 5: При обучение на две деца от едно семейство в една форма на 

обучение се заплащат 50% от горепосочените цени на услуги за всяко дете, като трето и 
всяко следващо дете се освобождават от заплащане”.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 
съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: 
За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, 
Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен 
Борисов Петров: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: 
Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”.  
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване следващото 
предложение:  

„Чл. 72 ж, ал. 2: Трето и всяко следващо дете от едно семейство се 
освобождават от заплащане на цена на услуга в една форма на обучение”.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 
съветниците – 19 гласа „за”.  

Предложението беше поставено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: 
За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, 
Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев 
Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен 
Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против”, 2 „въздържал се”.  
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване  последната 

промяна, предложена от ПК по НПУОР: 
„В Допълнителните разпоредби на Наредбата се създава нов параграф със 

следното съдържание: §18. Разпоредбите на чл. 72 ж влизат в сила, считано от 
01.01.2019 г.”.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 
съветниците – 19 гласа „за”.  

Предложението беше поставено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: 
За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, 
Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен 
Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай 
Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”.  
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Няма постъпили други  предложения за 

промени в проекта. Поради това, на основание чл. 79, ал.1 от Правилника, предлагам да 
гласуваме изменението на Наредбата  на второ четене „анблок”.  
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Поставям на гласуване  предложението за гласуване „анблок”. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 27 „за”, 1 „против”, 2 „въздържал се”.  
Поставям на гласуване изменението  на  Наредбата на второ четене с така 

направените промени, предложени от ПК по НПУОР. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: 
За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, 
Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен 
Борисов Петров: Против, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай 
Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Изменението на Наредбата на второ четене беше прието с 27 „за”, 1 „против”, 2 
„въздържал се”.  

 
РЕШЕНИЕ № 1277 

 
На основание чл.21, ал.2, от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 8 и чл. 11, ал. 3 от Закон за нормативните актове /ЗНА/ и чл. 79 от 
Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на 
неговите комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, при 
спазване изискванията на чл. 26 и чл. 28 от ЗНА, чл. 75, 76, ал.3 и чл. 77 от 
Административнопроцесуалния кодекс, Великотърновски общински съвет приема на 
второ четене следните изменения в Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново: 

 
I. Отменя се целия чл. 29 
  
II. Към глава III „Цени на други услуги, предоставяни от Общината на 

физически и юридически лица” се създава нов чл.72 „ж“ със следното 
съдържание:  

„Чл.72 „ж“ За учебните форми при Младежки дом - гр. Велико Търново се 
определят цени на услуги с ДДС, както следва: 

т. 1. за индивидуална работа и теоретична подготовка в Детска музикална 
школа: 

- Месечен норматив 8 часа – 40.00 лв.  
- Месечен норматив 6 часа – 30.00 лв. 
- Месечен норматив 4 часа -  20.00 лв. 
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- Месечен норматив 3 часа -  15.00 лв. 
т. 2. Групово обучение – изобразително изкуство, керамика, вокални групи, 

солфеж и краткосрочни курсове: 
- Месечен норматив 8 часа – 30.00 лв.  
- Месечен норматив 6 часа – 23.00 лв. 
- Месечен норматив 4 часа – 15.00 лв. 
- Месечен норматив 3 часа – 12.00 лв. 
т. 3. Групово обучение – танци: 
- Месечен норматив 8 часа – 35.00 лв.  
- Месечен норматив 6 часа – 26.00 лв. 
- Месечен норматив 4 часа – 18.00 лв. 
- Месечен норматив 3 часа – 13.00 лв. 
т. 4. Индивидуално обучение- танци, групи до 5 деца: 
- Месечен норматив 8 часа – 48.00 лв.  
- Месечен норматив 6 часа – 36.00 лв. 
т. 5. Театрална школа 
- Месечен норматив 4 часа – 20.00 лв. 
(2) Трето и всяко следващо дете от едно семейство се освобождава от 

заплащане на цена на услуга в една форма за обучение.  
(3) Децата сираци или полусираци са освободени от заплащане на цена на 

услуга за една форма на обучение и заплащат 50% от пълната цена за всяка следваща 
форма на обучение. 

(4) Без заплащане - театрална студия и любителски клубове. 
(5) При обучение на две деца от едно семейство в една форма на обучение, се 

заплащат 50% от горепосочените цени на услуги за всяко дете, като трето и всяко 
следващо дете се освобождават от заплащане. 

 
III. В Допълнителните разпоредби на Наредбата се създава нов параграф 

със следното съдържание: §18. Разпоредбите на чл. 72ж влизат в сила, считано от 
01.01.2019 г. 

 
 
ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Провеждане на еднократни събития 
в сградата на Младежки дом, гр. Велико Търново, Вх. № 2552/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Провеждане на еднократни събития в 
сградата на Младежки дом, гр. Велико Търново, Вх. № 2552 от 16.11.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението. ПК по СТДМ приема 
предложението и предлага:  

„1. В т. 1 след текста: "...провеждане на еднократни събития и мероприятия...", 
да се добави следният текст: "извън основната дейност на Младежкия дом";  

2.  Към проекта за решение да се добави нова т. 2 със следното съдържание: 
Великотърновският общински съвет дава съгласие да не се заплаща посочената в т. 1 
цена, когато залите се ползват от външни лица и организации за провеждане на 
младежки дейности с образователен характер”.  

Давам думата за изказвания по предложението. 
Предложението, което направих пред ПК по СТДМ и което комисията прие, 

беше в този вид. Бих искал да допълня точка 2, която да придобие следния вид:  
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„Великотърновският общински съвет дава съгласие да не се заплаща 
посочената в точка 1 цена, когато залите се ползват от външни лица и организации за 
провеждане на младежки дейности с образователен характер след съгласуване с 
община Велико Търново”. 

Идеята е да не вкарваме субективен елемент.  
Има ли други изказвания и предложения? 
Няма. 
Поставям на гласуване предложението на ПК по СТДМ:  
„В т. 1 след текста: "...провеждане на еднократни събития и мероприятия...", да 

се добави следният текст: "извън основната дейност на Младежки дом". 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: 
Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: 
За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, 
Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: Въздържал се, Николен Веселинов Стойнов: 
За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров 
Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”.  
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване следващото 

предложение на ПК по СТДМ:  
„Към проекта за решение да се добави нова т. 2 със следното съдържание: 

Великотърновският общински съвет дава съгласие да не се заплаща посочената в т. 1 
цена, когато залите се ползват от външни лица и организации за провеждане на 
младежки дейности с образователен характер”. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 
съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев 
Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
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Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване допълнението, 

което предложих: в точка 2 да се допълни: „след съгласуване с община Велико 
Търново”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: Против, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: 
За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: Против, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: Въздържал се, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: Въздържал се, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: Против, Сунай 
Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 21 „за”, 3 „против”, 3 „въздържал се”.  
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното 

предложение с така направените промени. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Въздържал 

се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: 
За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Сунай 
Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 21 „за”, „против” няма, 3 „въздържал се”.  
 
 РЕШЕНИЕ № 1278 
 
1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 

дава съгласие за провеждане на еднократни събития и мероприятия, извън основната 
дейност на Младежки дом в следните помещения, находящи се на трети етаж от 
четириетажна сграда – Младежки дом с административен адрес гр. Велико Търново, ул. 
„Христо Ботев“ №15, както следва: 

-Зала №309 /учебна стая/ с полезна площ от 40,50 кв.м., при цена в размер на 
48,00 лв. с начислен ДДС за един астрономически час; 

-Зала №30 /концертна зала/ с полезна площ от 98,60 кв.м., при цена в размер на 
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78,00 лв. с начислен ДДС за един астрономически час. 
2. Великотърновски общински съвет дава съгласие да не се заплаща посочената 

в т. 1 цена, когато залите се ползват от външни лица и организации за провеждане на 
младежки дейности с образователен характер, след съгласуване с Община Велико 
Търново. 

3. Възлага на Директора на Младежки дом Велико Търново да извършва 
всички необходими административни действия по изпълнение на настоящото решение. 

 
 

ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Намаляване на капацитетите на 
Центрове за настаняване от семеен тип за деца без увреждания, гр. Велико 
Търново и увеличаване на капацитета на Център за обществена подкрепа и Дом 
за стари хора, с. Балван, Вх. № 2554/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Намаляване на капацитетите на Центрове 
за настаняване от семеен тип за деца без увреждания, гр. Велико Търново и 
увеличаване на капацитета на Център за обществена подкрепа и Дом за стари хора, с. 
Балван, Вх. № 2554 от 16.11.2018 г.  

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложнието по точка 18 беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: 
Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: 
За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко 
Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров 
Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.  
 

РЕШЕНИЕ № 1279 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 36в, ал. 1, т. 1, чл. 
36в, ал. 3, т. 1 и  чл. 36в, ал. 6 от Правилника за прилагане на Закона за социално 
подпомагане и предложение с вх. № 48-02-21/ 17.10.2018 г. от Сдружение „SOS Детски 
селища – България“, Великотърновски общински съвет: 
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1. Дава съгласие да бъде променен капацитета на разкритата със Заповед № 
РД 01-609/20.05.2010 г., изм. с Заповед № РД 01-0658/05.06.2017 г.  на изпълнителния 
директор на Агенция за социално подпомагане социална услуга от резидентен тип 
Център за настаняване от семеен тип за деца без увреждания, с адрес ул. „Охрид“ № 4, 
гр. Велико Търново, с капацитет 13 места на Център за настаняване от семеен тип за 
деца без увреждания, с адрес ул. „Охрид“ № 4, гр. Велико Търново, с капацитет 10 
места, считано от 01.01.2019 г. 

2. Финансирането на социалната услуга от резидентен тип Център за 
настаняване от семеен тип за деца без увреждания, с адрес ул. „Охрид“ № 4, гр. Велико 
Търново, с капацитет 10 места, считано от 01.01.2019 г. да се осъществява по единни 
стандарти и критерии за издръжка на социалната услуга от държавния бюджет чрез 
общинския бюджет, определяни ежегодно с Решение на Министерски съвет. 

3. С намаляване капацитета на Център за настаняване от семеен тип за деца 
без увреждания, с адрес ул. „Охрид“ № 4, гр. Велико Търново, да се оптимизира 
числеността на персонала, в съответствие с Методика за определяне числеността на 
персонала в специализираните институции и социални услуги в общността, утвърдена 
със Заповед № РД 01-864/ 30.10.2012 год. на Министъра на труда и социалната 
политика. 

4. Дава съгласие да бъде променен капацитета на разкритата със Заповед № 
РД 01-609/20.05.2010 г., Заповед № РД 01-0657/05.06.2017 г. на изпълнителния 
директор на Агенция за социално подпомагане социална услуга от резидентен тип 
Център за настаняване от семеен тип за деца без увреждания, с адрес ул. „Ильо 
Войвода“ № 4, гр. Велико Търново, с капацитет 13 места на Център за настаняване от 
семеен тип за деца без увреждания, с адрес ул. „Ильо войвода“ № 4, гр. Велико 
Търново, с капацитет 10 места, считано от 01.01.2019 г. 

5. Финансирането на социалната услуга от резидентен тип Център за 
настаняване от семеен тип за деца без увреждания, с адрес ул. „Ильо Войвода“ № 4, гр. 
Велико Търново, с капацитет 10 места, считано от 01.01.2019 г. да се осъществява по 
единни стандарти и критерии за издръжка на социалната услуга от държавния бюджет 
чрез общинския бюджет, определяни ежегодно с Решение на Министерски съвет. 

6. С намаляване капацитета на Център за настаняване от семеен тип за деца 
без увреждания, с адрес ул. „Ильо Войвода“ № 4, гр. Велико Търново, да се оптимизира 
числеността на персонала, в съответствие с Методика за определяне числеността на 
персонала в специализираните институции и социални услуги в общността, утвърдена 
със Заповед № РД 01-864/ 30.10.2012 год. на Министъра на труда и социалната 
политика. 

7. Дава съгласие да бъде променен капацитета на социалната услуга в 
общността „Център за обществена подкрепа“, с адрес ул. „Димитър Найденов“ № 4, гр. 
Велико Търново от 30 на 40 места, считано от 01.01.2019 г., чрез компенсирана 
промяна от намаляване капацитетите от 13 на 10 места на Център за настаняване от 
семеен тип за деца без увреждания, с адрес ул. „Охрид“ № 4, гр. Велико Търново и на 
Център за настаняване от семеен тип за деца без увреждания, с адрес ул. „Ильо 
войвода“ № 4, гр. Велико Търново , считано от 01.01.2019 год. 

8. Финансирането на социалната услуга в общността „Център за обществена 
подкрепа“, с адрес ул. „Димитър Найденов“ № 4, гр. Велико Търново с капацитет 40 
места, считано от 01.01.2019 г. да се осъществява по единни стандарти и критерии за 
издръжка на социалната услуга от държавния бюджет чрез общинския бюджет, 
определяни ежегодно с Решение на Министерски съвет. 

9. Дава съгласие да бъде променен капацитета на специализираната 
институция Дом за стари хора „Св. Иван Рилски“, с. Балван от 20 на 24 места, считано 
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от 01.01.2019 г., чрез компенсирана промяна от намаляване капацитетите от 13 на 10 
места на Център за настаняване от семеен тип за деца без увреждания, с адрес ул. 
„Охрид“ № 4, гр. Велико Търново и на Център за настаняване от семеен тип за деца без 
увреждания, с адрес ул. „Ильо войвода“ № 4, гр. Велико Търново , считано от 
01.01.2019 год. 

10. Финансирането на специализираната институция Дом за стари хора „Св. 
Иван Рилски“, с. Балван с капацитет 24 места, считано от 01.01.2019 г. да се 
осъществява по единни стандарти и критерии за издръжка на социалната услуга от 
държавния бюджет чрез общинския бюджет, определяни ежегодно с Решение на 
Министерски съвет. 

11. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да представи Решението на 
Великотърновски общински съвет за промяна на капацитетите на социалните услуги, 
пред Регионална Дирекция за социално подпомагане за изготвяне на Предложение до 
Агенция за социално подпомагане, съгласно разпоредбите на чл. 36в, ал.1, т. 1 от 
Правилника за прилагане на Закона за социално подпомагане. 
 

 
ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна на вида на социалната 
услуга в общността „Дневен център за деца с увреждания“, гр. Велико Търново в 
„Дневен център за деца и младежи с увреждания“, гр. Велико Търново, Вх. № 
2555/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Промяна на вида на социалната услуга в 
общността „Дневен център за деца с увреждания“, гр. Велико Търново в „Дневен 
център за деца и младежи с увреждания“, гр. Велико Търново, Вх. № 2555 от 
16.11.2018г.  

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, 
Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: 
За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев 
Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 
Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: 
За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов 
Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма,  „въздържал се” няма.  
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 РЕШЕНИЕ № 1280 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 36в, ал. 1, т. 1 и 

във връзка с чл. 36в, ал. 3, т. 1 от Правилника за прилагане на Закона за социално 
подпомагане, и във връзка с Предложение с вх. № 25-87-4/11.10.2018 г. от г-жа 
Светлана Хаджийска – Директор на „Дневен център за деца с увреждания“, гр. Велико 
Търново, Великотърновски общински съвет: 

 
1. Дава съгласие да бъде променен вида на разкритата със Заповед № РД 01-

301/17.03.2009 г. на Изпълнителния директор на Агенция за социално подпомагане 
социална услуга в общността „Дневен център за деца с увреждания“, с адрес гр. Велико 
Търново, ул. „Георги Измирлиев“ № 2, с капацитет 36 места в „Дневен център за деца и 
младежи с увреждания“, с адрес гр. Велико Търново, ул. „Георги Измирлиев“ № 2, с 
капацитет 36 места, считано от 01.01.2019 г. 

2. Финансирането на „Дневен център за деца и младежи с увреждания“, с 
адрес гр. Велико Търново, ул. „Георги Измирлиев“ № 2, с капацитет 36 места, считано 
от 01.01.2019 г., да се осъществява по единни стандарти и критерии за издръжка на 
социалната услуга от държавния бюджет чрез общинския бюджет, определяни 
ежегодно с Решение на Министерски съвет. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да представи Решението на 
Великотърновски общински съвет за промяна наименованието на социалната услуга от 
резидентен тип, пред Регионална Дирекция за социално подпомагане за изготвяне на 
Предложение до Агенция за социално подпомагане, съгласно разпоредбите на чл. 36в, 
ал.1, т. 1 от Правилника за прилагане на Закона за социално подпомагане. 

 
ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване на съгласие за отпускане на 
персонална пенсия, Вх. № 2553/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Даване на съгласие за отпускане на 
персонална пенсия, Вх. № 2553 от 16.11.2018 г.  

ПК по ЗСД приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 1281 
 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 7, ал. 4, т. 3 от Наредбата за 
пенсиите и осигурителния стаж, във връзка с чл. 92 от Кодекса за социално 
осигуряване, Великотърновски общински съвет дава съгласие за внасяне на 
предложение в Министерски съвет за отпускане на персонална пенсия на Бахар 
………………Хасанова, с ЕГН ……………….. 

 
ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Присъждане на Награда „Трифон 
Иванов“ на Община Велико Търново, Вх. № 2523/14.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Присъждане на Награда „Трифон Иванов“  
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на Община Велико Търново, Вх. № 2523 от 14.11.2018 г.  
ПК по СТДМ приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Предлагам да гласуваме следния проект за решение:  
На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 136 от Наредба за символите и 

наградите на Община Велико Търново, Великотърновският общински съвет присъжда 
награда „Трифон Иванов“ на Стелиян …………. Добрев – футболист на ФК „ЕТЪР 
ВТ“.  

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 1282 
 

На основание чл. 21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл. 136 от Наредба за символите и 
наградите на Община Велико Търново, Великотърновски общински съвет присъжда 
награда „Трифон Иванов“ на Стелиян …………… Добрев – футболист на ФК „ЕТЪР 
ВТ“. 
 
ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Присъждане на Академичната 
награда на Община Велико Търново за 2018 г., Вх. № 2567/22.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Присъждане на Академичната награда на 
Община Велико Търново за 2018 г., Вх. № 2567 от 22.11.2018 г.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Предлагам да гласуваме следния проект за решение:  
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 97 от Наредбата за символите и 

наградите на Община Велико Търново и Решение  № 11 от 19.11.2018 г. на 
Академичния съвет на Великотърновския университет  “Св. св. Кирил и Методий”, 
Великотърновският общински съвет присъжда Академичната  награда на Община 
Велико Търново в размер на левовата равностойност на 5 000 /пет хиляди/ евро на 
Борислав ………………Анчев, завършил през академичната 2017 – 2018  г. 
Великотърновския университет “Св. св. Кирил и Методий”, специалност „Педагогика 
на обучението по математика и информатика“, образователно–квалификационна степен 
„бакалавър”.  

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 1283 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 97 от Наредба за символите и 
наградите на Община Велико Търново и Решение  № 11 от 19.11.2018 г. на 
Академичния съвет на Великотърновски университет  “Св. св. Кирил и Методий”, 
Великотърновски общински съвет присъжда Академичната  награда на Община Велико 
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Търново в размер на левовата равностойност на 5 000 /пет хиляди/ евро на Борислав 
………….. Анчев, завършил през академичната 2017 – 2018  г. Великотърновския 
университет “Св. св. Кирил и Методий”, специалност „Педагогика на обучението по 
математика и информатика“, образователно – квалификационна степен „бакалавър”. 

 
ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване в годишния план за 
приватизация за 2018 г. и откриване процедура за приватизация на общински 
нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Дичин, Вх. № 2564/20.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване в годишния план за 
приватизация за 2018 г. и откриване процедура за приватизация на общински 
нежилищен имот със стопанско предназначение, с. Дичин, Вх. № 2564 от 20.11.2018 г.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението по точка 23. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, 
Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев 
Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: 
За. 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 1284 
 
I. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от  ЗМСМА, чл. 3, ал. 3, т. 2 и чл. 4, ал.4 от 

ЗПСК, Великотърновски общински съвет реши: 
1. Включва в годишния план за приватизация за 2018 година и открива 

процедура за приватизация на общински нежилищен имот, със стопанско 
предназначение, представляващ: „Застроен УПИ  I – „за ветеринарна лечебница“ от 
кв.1 по плана на с. Дичин, заедно с построена в него сграда (бивша ветеринарна 
лечебница) “ – собственост на Община В. Търново. 

2. Забранява извършването на разпоредителни сделки с имота, сключването на 
договори с предмет имота по т. 1: за придобиване дялово участие, за наем, за съвместна 
дейност, за кредит, за обезпечаване на вземания и поемане на менителнични 
задължения, освен с разрешение на Общинския съвет. 

3. Възлага на Общинската агенция за приватизация да подготви и осъществи 
приватизационната сделка за имота по установения от закона ред и приетите решения 
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от Общинския съвет. 
ІІ.Възлага на общинската администрация при актуализация на 

Инвестиционната програма на Община Велико Търново към обектите с източник на 
финансиране от „Специален фонд за инвестиции и дълготрайни активи” да бъдат 
включени обекти на територията на с. Дичин на стойност до 30 % от постъпленията от 
продажбата на описания в т. 1 обект . 
 
ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно 
наддаване за учредяване право на строеж върху общинска земя, гр. Велико 
Търново, Вх. № 2543/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за 
учредяване право на строеж върху общинска земя, гр. Велико Търново, Вх. № 2543 от 
16.11.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов 
Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав 
Трифонов Маринов: Въздържал се, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.  
 

РЕШЕНИЕ № 1285 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 37, ал. 1 от ЗОС и чл. 54, ал.8 
от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат обявени 
публични търгове с тайно наддаване за учредяване право строеж за изграждане на 
четири гаражни клетки върху недвижим имот частна общинска собственост, както 
следва: 

- четири гаражни клетки, всяка с размери 3,00/6,10 и ЗП в размер на 18,30 кв.м., 
в югоизточната част от урегулиран поземлен имот І от стр. кв. 361 по плана на гр. 
Велико Търново, отреден „за жилищно строителство” /поземлен имот с идентификатор 
№10447.515.235 по Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Велико 
Търново/, актуван с АЧОС № 4334/22.08.2007 г.; за собственици на жилища в сграда с 
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административен адрес гр. Велико Търново, ул. „Димитър Рашев” №6. 
2. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от 

оценител на имоти „Инвестстрой-92” ЕООД, за всяка от четири гаражни клетки, всяка с 
размери 3,00/6,10 и ЗП в размер на 18,30 кв.м., в югоизточната част от урегулиран 
поземлен имот І от стр. кв. 361 по плана на гр. Велико Търново, в размер на 2 200 /две 
хиляди и двеста/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по организиране и провеждане на публични 
търгове с тайно наддаване за учредяване право на строеж върху недвижимия имот, 
съгласно разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 
ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване на общинско жилище – 
апартамент, находящ се в гр. Велико Търново, в списъка на жилищата за 
продажба, Вх. № 2542/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване на общинско жилище – 
апартамент, находящ се в гр. Велико Търново, в списъка на жилищата за продажба, Вх. 
№ 2542 от 16.11.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: Против, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: 
За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко 
Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За 

Предложението беше прието с 26 „за”, 1 „против”, 2 „въздържал се”.  
 

РЕШЕНИЕ № 1286 
 

1. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА във вр. с чл.8, ал.9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2018 г. недвижим имот частна 
общинска собственост: 

  - самостоятелен обект, с идентификатор 10447.515.296.4.1 /едно нула четири 
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четири седем точка пет едно пет точка две девет шест точка четири точка едно/ по 
Кадастрална карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Велико Търново - 
апартамент №…..от жилищен блок „ЕПЖС-18”, построен 1992г, панелна конструкция, 
представляващ самостоятелен обект в сграда №…, разположена в поземлен имот с 
идентификатор №10447.515.296 /едно нула четири четири седем точка пет едно пет 
точка две девет шест/ по КККР на гр. Велико Търново, с адм.адрес: гр.Велико Търново, 
ул. „……….”№…., вх. …, ет…… със застроена площ 81.18 /осемдесет и едно цяло и 
осемнадесет стотни/ кв.м., състоящ се от: дневна, спалня, столова с кухненски бокс, 
баня-тоалетна, дрешник, коридор и тераса, заедно с прилежащата на апартамента изба 
№1 /едно/, с полезна площ 11.49 /единадесет цяло и четиридесет и девет стотни/ кв.м., 
заедно с 1.73% /едно цяло и седемдесет и три стотни/ идеални части от общите части на 
сградата и отстъпено право на строеж, съобразно застроената част на апартамента и 
застроената площ на жилищния блок върху терена/; 

2. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3 и ал.2 от ЗОС и 
чл.47, ал.5 във вр. с чл.46, ал.1, т.1 и чл.47, ал.7 от Наредбата за реда и условията за 
установяване на жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища, 
Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъде продаден недвижим имот – 
частна общинска собственост на Диана…………… Паришева, ЕГН: ……………, а 
именно: 

- самостоятелен обект, с идентификатор 10447.515.296.4.1 /едно нула четири 
четири седем точка пет едно пет точка две девет шест точка четири точка едно/ по 
Кадастрална карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Велико Търново - 
апартамент №…. от жилищен блок „ЕПЖС-18”, построен 1992г, панелна конструкция, 
представляващ самостоятелен обект в сграда №…, разположена в поземлен имот с 
идентификатор №10447.515.296 /едно нула четири четири седем точка пет едно пет 
точка две девет шест/ по КККР на гр. Велико Търново, с адм.адрес: гр.Велико Търново, 
ул. „…………”№…., вх. …, ет…. със застроена площ 81.18 /осемдесет и едно цяло и 
осемнадесет стотни/ кв.м., състоящ се от: дневна, спалня, столова с кухненски бокс, 
баня-тоалетна, дрешник, коридор и тераса, заедно с прилежащата на апартамента изба 
№1 /едно/, с полезна площ 11.49 /единадесет цяло и четиридесет и девет стотни/ кв.м., 
заедно с 1.73% /едно цяло и седемдесет и три стотни/ идеални части от общите части на 
сградата и отстъпено право на строеж, съобразно застроената част на апартамента и 
застроената площ на жилищния блок върху терена/, актуван с АОС № 
6542/27.06.2018г.; 

3. Одобрява продажна цена на горния имот, въз основа на експертна оценка, 
изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 63 000  /шестдесет и 
три хиляди/ лева. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по продажба на имота, съгласно разпоредбите 
на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда и условията за установяване на 
жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища. 
 
ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварителен договор по чл. 15, 
ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. Велико Търново, Вх. № 2544/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и 
ал. 5 от ЗУТ, гр. Велико Търново, Вх. № 2544 от 16.11.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 



Протокол № 49  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 29.11.2018 г. 
 
 

55 
 

Преминаваме към гласуване на предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство две трети от общия брой на 

съветниците – 25  гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав Ангелов 

Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: 
За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Сунай Хасанов 
Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 1287 
 
1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.6 ал.1 и ал.3 от ЗОС и чл.2 ал.3 от 

НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие общинска земя, 
представляваща 7 кв.м. – част от улична регулация от запад с идентификатор 
№10447.502.313, която съгласно ЧИ на ПУП-ПР в обхвата на разработка, приета с 
Решение №97 по протокол №8 от 19.09.2018 г. на Експертен съвет по устройство на 
територията при Община Велико Търново, попада в УПИ IX „за обществено 
обслужване“ от кв. 232 по плана на гр. Велико Търново, жк „Колю Фичето“ /ПИ с 
идентификатор №10447.502.131 по КККР на гр. Велико Търново/, да бъде обявена за 
частна общинска собственост. 

2. На основание чл. 21 ал.1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от Закона за 
устройство на територията, чл. 42 и чл. 43, ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски 
общински съвет дава съгласие за сключване на предварителен договор за прехвърляне 
правото на собственост върху част от имот в обхвата на разработка, приета с Решение 
№97 по протокол №8 от 19.09.2018 г. на Експертен съвет по устройство на територията 
при Община Велико Търново, като: 

2.1. Община Велико Търново прехвърля на „ДЖИ ДИ ЕС СИСТЕМС“ ООД, гр. 
…………., ул. „……..“ №….., представлявано от Димитър Димитров,  правото на 
собственост върху общинска земя с обща площ от 9,00 кв.м., представляваща: 7 кв.м. – 
част от улична регулация от запад с идентификатор №10447.502.313; 1 кв.м. – част от 
ПИ с идентификатор №10447.502.133; 1 кв.м. – част от ПИ с идентификатор 
№10447.502.130 по КККР на гр. Велико Търново; която съгласно ЧИ на ПУП-ПР 
попада в УПИ IX „за обществено обслужване“ от кв. 232 по плана на гр. Велико 
Търново, жк „Колю Фичето“ /ПИ с идентификатор №10447.502.131 по КККР на гр. 
Велико Търново/– частна собственост, срещу актуална пазарна цена, определена от 
оценител на имоти, в размер на 1 640 /хиляда шестстотин и четиридесет/ лева без 
начислен ДДС;  

2.2. Всички разноски по сключване на сделката – стойност на имота, предмет 
на прехвърлителната сделка, ДДС, местен данък, такса по чл.56а от НОАМТЦУ, такса 
вписване, стойност на изготвените експертни оценки и др., са за сметка на „ДЖИ ДИ 
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ЕС СИСТЕМС“ ООД, гр. …….., ул. „………..“ №…., представлявано от Димитър 
Димитров. 

3. Възлага на Кмета на ОБЩИНА ВЕЛИКО ТЪРНОВО да сключи 
предварителен договор на основание чл.15 ал.3 и ал.5 от ЗУТ, а след влизане в сила на 
проекта за ЧИ на ПУП-ПР – да сключи окончателен договор за прехвърляне правото на 
собственост върху части от имоти. 

 
ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие па реда 
на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 2487/16.10.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Предварително съгласие па реда на чл. 29, 
ал. 1 от Закона за опазване на земеделските зими, гр. Велико Търново, Вх. № 2487 от 
16.10.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: 
За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, 
Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 
 РЕШЕНИЕ № 1288 
 
1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.1 от ЗОЗЗ, 

Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за промяна 
предназначението на части от имот публична общинска собственост, както следва:  

- поземлен имот с идентификатор №10447.17.11 по КККР на землището на гр. 
Велико Търново, местност „Алмалъка“; вид територия: зем. територия; трайно 
предназначение: за селскостопански, горски път; НТП: полски път; дължина на трасето  
на ел. кабел в засегнатия имот – 156,00 м., сервитут на линейния обект – 328,30 кв.м.; 
дължина на трасето  на водопровод в засегнатия имот – 3,00 м., сервитут на линейния 
обект – 6,00 кв.м. 

във връзка с проект за подробен устройствен план –план за застрояване и 
парцеларен план за ПИ с идентификатор №10447.17.8 по КККР на гр. Велико Търново, 
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местност „Алмалъка“, с цел промяна предназначението на имота от земеделска 
територия с НТП „изоставена орна земя“ в „за предимно производствени дейности“ и 
трасета за електропровод и водопровод за захранване на имота.  

 
Проектът е разгледан и приет с решение № 87 по протокол №8 от 19.09.2018 г. 

на Експертен съвет по устройство на територията при Община Велико Търново.  
 
Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в сила 

на решението на Комисията за земеделските земи. 
  
2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, Великотърновски 

общински съвет дава предварително съгласие за учредяване на ограничени вещни 
права на Даниел ……... Дамянов с адрес в гр. …………, ул. „………“ №…. и  Милен 
………. Алърков с адрес в гр. ……., ул. „…………“ №….., ет….., ап……, върху имота 
по т.1, след влизане в сила на ПУП. 

 
3. Даниел ………..Дамянов с адрес в гр. ……………., ул. „………….“ №… и  

Милен ………Алърков с адрес в гр. …………, ул. „…………..“ №….., ет…., ап….., да 
извършат за своя сметка процедурите по ЗОЗЗ за утвърждаване на площадка /трасе/ на 
обекта по т.1, а след влизането в сила на ПУП и учредяването на правата по т.2 – и по 
промяната на предназначението на земята. 

 
ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие па реда 
на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Къпиново, Вх. № 2549/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Предварително съгласие па реда на чл. 29, 
ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Къпиново, Вх. № 2549 от 16.11.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението.  
Има становище на кмета на с. Къпиново. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов 
Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав 
Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, 
Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: 
За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 
Рашков: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
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РЕШЕНИЕ № 1289 
 
1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.1 от ЗОЗЗ, 

Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за промяна 
предназначението на части от имоти общинска собственост, както следва:  

- поземлен имот с идентификатор №36107.39.49 по КККР на землището на с. 
Къпиново, община Велико Търново, местност „Лъката“; НТП: скали; дължина на 
трасето в засегнатия имот – 8,10 м., площ на сервитута в засегнатия имот – 16,20 кв.м.;  

- поземлен имот с идентификатор №36107.10.73 по КККР на землището на с. 
Къпиново, община Велико Търново, местност „Лъката“; НТП: за селскостопански, 
горски, ведомствен път; дължина на трасето в засегнатия имот – 138,50 м., площ на 
сервитута в засегнатия имот – 277,00 кв.м.;  

- поземлен имот с идентификатор №36107.10.6 по КККР на землището на с. 
Къпиново, община Велико Търново, местност „Лъката“; НТП: за селскостопански, 
горски, ведомствен път; дължина на трасето в засегнатия имот – 175,50 м., площ на 
сервитута в засегнатия имот – 351,00 кв.м.;  

- поземлен имот с идентификатор №36107.39.45 по КККР на землището на с. 
Къпиново, община Велико Търново, местност „Лъката“; НТП: гори и храсти в 
земеделска земя; дължина на трасето в засегнатия имот – 360,50 м., площ на сервитута 
в засегнатия имот – 721,00 кв.м.;  

във връзка с проект за подробен устройствен план –парцеларен план за 
водопровод, за захранване на поземлен имот с идентификатор № 36107.39.25 по КККР 
на землището на с. Къпиново, община Велико Търново, местност „Лъката“. 

Проектът е разгледан и приет с решение № 108 по протокол №9 от 17.10.2018 
г. на Експертен съвет по устройство на територията при Община Велико Търново.  

Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в сила 
на решението на Комисията за земеделските земи. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, Великотърновски 
общински съвет дава предварително съгласие за учредяване на ограничени вещни 
права на „Аквапроджект 2020“ ЕООД, ЕИК ………, с адрес гр. …………, ул. 
„…………“ №…., с управител Георги …….. Стефанов, върху имотите по т.1, след 
влизане в сила на ПУП. 

3. „Аквапроджект 2020“ ЕООД, ЕИК …………., с адрес гр. …………., ул. 
„……………“ №…., с управител Георги …….. Стефанов, да извърши за своя сметка 
процедурите по ЗОЗЗ за утвърждаване на площадка /трасе/ на обекта по т.1, а след 
влизането в сила на ПУП и учредяването на правата по т.2 – и по промяната на 
предназначението на земята. 

 
ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Списък с имоти – 
полски пътища, попадащи в масиви за ползване, Вх. № 2545/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Одобряване на Списък с имоти – полски 
пътища, попадащи в масиви за ползване, Вх. № 2545 от 16.11.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Подлагам на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
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Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов 
Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мирослав Трифонов Маринов: 
Въздържал се, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан 
Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.  
 

РЕШЕНИЕ № 1290 
 
1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и  чл. 37в, ал. 16 от Закона за 

собствеността и ползването на земеделските земи, Великотърновски общински съвет 
одобрява приложен списък на имотите – полски пътища, определени по реда на чл.37в, 
ал.16 от ЗСПЗЗ за стопанската 2018/2019 г., съгласно писмо с вх. № 24-162-
1/26.10.2018г. на Директора на ОД “Земеделие“ гр. Велико Търново, включени в 
масивите за ползване в землищата на Община Велико Търново,  за които следва да се 
сключат едногодишни договори за наем за стопанската 2018/2019г. по цени в размер на 
средното годишно рентно плащане за всяко землище. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши всички 
необходими административни действия по изпълнение на настоящото Решение при 
спазване на действащата нормативна уредба. 

 
Приложение: списък на имоти – полски пътища, попадащи в масиви за 

ползване за стопанската 2018/2019 г. 
 

ПО ТРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Определяне на имоти – частна общинска 
собственост, които подлежат на задължително застраховане, Вх. № 
2550/16.11.2018г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Определяне на имоти – частна общинска 
собственост, които подлежат на задължително застраховане, Вх. № 2550 от 16.11.2018 
г.  

ПК по ОС, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Искам да заявя, че няма да участвам в 

гласуването, тъй като работя в застрахователно дружество.  
Г-жа ДАНИЕЛА АНДРЕЕВА: Г-н Трифонов се отказва от гласуване във 

връзка с това, че работи в застрахователна компания. Аз трябва ли да се откажа от 
гласуване по точки, в които се отдава под наем общинска собственост на лекари по 
дентална медицина?  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към гласуване на 



Протокол № 49  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 29.11.2018 г. 
 
 

60 
 

предложението по точка 30. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: 
За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 
Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай 
Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 1291 
 

1. На основание чл. 21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и чл.9, ал.2 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет определя имоти – частна общинска собственост, 
които подлежат на задължително застраховане, включително срещу природни бедствия 
и земетресения, както следва: 

- Административна сграда, актувана с АЧОС №169/28.02.1996 г., находящя 
се в кв. 303, ПИ №1632, ул. „Велчо Джамджията“ №16 ;  

- Апартаменти №1 и №2, актувани с АЧОС №469/12.01.1999 г., находящи 
се в кв.304, УПИ I, ул. „Никола Пиколо“ №29; 

- Апартаменти №1 и №2, актувани с АЧОС №741/10.07.2000 г., находящи 
се в кв.253, ПИ №859, ул. „Ген. Гурко“ №11; 

- Туристически дом, актуван с АЧОС №3450/26.03.2006 г., находящ се в 
кв.253, ул.„Ст.Стамболов“;  

- Обществена сграда /бивш пионерски дом/, актувана с АЧОС 
№4887/25.05.2011г., находяща се в кв. 34, УПИ IV, ул. „България“ №24;  

- Административна сграда, актувана с АЧОС №5627/17.04.2013 г., 
находящя се в кв. 279, УПИ II, ул. „Г. Мамарчев“ №13;  

- Административна сграда, актувана с АЧОС №6402/02.10.2017 г., 
находяща се в кв.321, ПИ №2135, ул. „Йордан Инджето“ №12. 

  
2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по настоящото решение при спазване на 
действащата нормативна уредба. 
 
ПО ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Освобождаване от плащане на 
наем за официални празници и неучебни /неприсъствени/ дни по договори за 
почасово отдаване на части от имоти общинска собственост, намиращи се на 
територията на детски заведения и училища, Вх.№ 2538/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Освобождаване от плащане на наем за 
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официални празници и неучебни /неприсъствени/ дни по договори за почасово 
отдаване на части от имоти, общинска собственост, намиращи се на територията на 
детски заведения и училища, Вх.№ 2538 от 16.11.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по ОНК приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Подлагам на гласуване това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев 
Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров 
Стефанов: Въздържал се, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма, 4 „въздържал се”.  
 

РЕШЕНИЕ № 1292 
 

I. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, Великотърновски общински съвет дава съгласие за 
освобождаване от заплащане на наемна цена на наематели по сключените договори за 
почасово отдаване под наем на части от имоти публична общинска собственост – 
училища и детски градини, през официални празници и неприсъствени дни, както и 
през съответните ваканции на учебните заведения. 

II. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи допълнителни 
споразумения към Договорите за почасово отдаване под наем на части от имоти 
публична общинска собственост, с които да се отрази промяната по отношение 
заплащането на наемна цена. 

 
ПО ТРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Освобождаване от плащане на 
наем за определени периоди по договори за почасово отдаване на имоти, 
намиращи се на територията на детски градини, поради ремонтни дейности, Вх. № 
2547/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Освобождаване от плащане на наем за 
определени периоди по договори за почасово отдаване на имоти, намиращи се на 
територията на детски градини, поради ремонтни дейности, Вх. № 2547 от 16.11.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по ОНК приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
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Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: 
За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, 
Стефан Тодоров Стефанов: Въздържал се, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма, 4 „въздържал се”.  
 

РЕШЕНИЕ № 1293 
 
І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА и във връзка с докладни записки, 

вх. №№ 67-81-7/03.10.2018 г. от Директора на ДГ „Райна княгиня“, 67-132-
10/03.10.2018 г. от Директора на ДГ „Иванка Ботева“, 67-553-14/01.10.2018г. от 
Директора на ДГ „Ален мак“ и 67-05-3/02.10.2018 г. от Директора на ДГ „Пролет“, 
Великотърновски общински съвет дава съгласие за освобождаване от наем по 
сключените наемни договори за почасово отдаване, за периода на извършване на 
ремонтни дейности в детските заведения. 

ІІ. Директорите на посочените детски заведения следва да уведомят писмено 
Община Велико Търново за срока на извършване на ремонтните дейности. 

III. Кметът на Община Велико Търново следва да сключи анекси към 
договорите за отдаване под наем, относно изразеното съгласие в т. I. 

 
ПО ТРИДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от 
имот частна общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 2539/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, частна 
общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 2539 от 16.11.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението.  
Има становище на кмета на гр. Дебелец.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 
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Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов 
Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав 
Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, 
Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: 
За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 
Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 1294 
 
1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6 от Закона за общинска 

собственост, чл.17, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество и във връзка с молба с вх. № 94-ДД-3686-
1/04.10.2018г., от д-р Дафинка Павлова, представляващ ЕТ „АМБУЛАТОРИЯ ЗА 
ИНДИВИДУАЛНА ПРАКТИКА ЗА ПЪРВИЧНА МЕДИЦИНСКА ПОМОЩ - 
КАБИНЕТ ПО ДЕНТАЛНА МЕДИЦИНА Д-Р ДАФИНКА ПАВЛОВА”, 
Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ 
години на част от имот общинска собственост, намиращ се в гр. Дебелец, ул. „Петър 
Мазнев” 2- 10 – в сградата на  „Здравен дом”, представляващ ½ идеална част от 
помещение с обща площ 17.00 кв.м при месечна наемна цена 11.00 лв. с 
предназначение стоматологичен  кабинет. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем по 
реда на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество. 
 
ПО ТРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от 
имот частна общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 2540/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Отдаване под наем на част от имот, частна 
общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 2540 от 16.11.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението.  
Има становище на кмета на гр. Дебелец. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 



Протокол № 49  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 29.11.2018 г. 
 
 

64 
 

Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов 
Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: 
За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 1295 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6 от Закона за общинска 
собственост, чл.17, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество и във връзка с молба с вх. № 94-НН-1587-
1/04.10.2018г., от д-р Никифора Мухарева, представляващ ЕТ „ИНДИВИДУАЛНА 
ПРАКТИКА ЗА ПЪРВИЧНА МЕДИЦИНСКА ПОМОЩ - КАБИНЕТ ПО ДЕНТАЛНА 
МЕДИЦИНА Д-Р НИКИФОРА МУХАРЕВА”, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на част от имот общинска 
собственост, намиращ се в гр. Дебелец, ул. „Петър Мазнев” 2- 10 – в сградата на  
„Здравен дом”, представляващ ½ идеална част от помещение с обща площ 17.00 кв.м 
при месечна наемна цена 11.00 лв. с предназначение стоматологичен  кабинет. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем по 
реда на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество. 
 
ПО ТРИДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
частна общинска собственост, с. Беляковец, Вх. № 2541/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Отдаване под наем на част от имот, частна 
общинска собственост, с. Беляковец, Вх. № 2541 от 16.11.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението.  
Кметът на с. Беляковец е дал становище.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мирослав 
Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, 
Николай Илчев Илиев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
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Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 1296 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6 от Закона за общинска 
собственост, чл.17, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество и във връзка с молба вх. № 5300-22361-
1/01.10.2018 г., от д-р Стефка Тишкова, управител на „АМБУЛАТОРИЯ ЗА 
ПЪРВИЧНА ИЗВЪНБОЛНИЧНА МЕДИЦИНСКА ПОМОЩ - ИНДИВИДУАЛНА 
ПРАКТИКА Д-Р ТИШКОВА” ЕООД, Великотърновски общински съвет дава съгласие 
за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на част от имот общинска собственост, 
намиращ се в с. Беляковец, временна сграда за „Здравна служба”, представляващ 
помещения с обща площ 28.33 кв. м.,/ в т.ч. кабинет 9.07 кв. м, манипулационна 11.22 
кв. м, чакалня, склад, баня и тераса 8.04 кв. м/ при месечна наемна цена 14.00лв. и 
предназначение лекарски  кабинет. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем по 
реда на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество. 
 
ПО ТРИДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от 
имот частна общинска собственост, с. Плаково, Вх. № 2548/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Отдаване под наем на част от имот, частна 
общинска собственост, с. Плаково, Вх. № 2548 от 16.11.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението. 
Кметът на с. Плаково е дал становище.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: 
За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
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РЕШЕНИЕ № 1297 
 
1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6 от Закона за общинска 

собственост, чл.17, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество и във връзка с молба вх. № 5300-22206-
1/02.10.2018 г., от д-р Светлана …………… Павлова, управител на „АМБУЛАТОРИЯ 
ЗА ИНДИВИДУАЛНА ПРАКТИКА  ЗА ПЪРВИЧНА МЕДИЦИНСКА ПОМОЩ – 
ХОЛИСТИКА - Д-Р СВЕТЛАНА ПАВЛОВА” ЕООД, Великотърновски общински 
съвет дава съгласие за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на част от имот 
общинска собственост, намиращ се в с. Плаково, в сградата на „Здравна служба”, 
представляващ помещение и спомагателна площ - общо 16.00 кв. м, намиращо се на II 
етаж на сградата  при месечна наемна цена 18.00 лв. с предназначение лекарски  
кабинет. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем по 
реда на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество. 

 
ПО ТРИДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от 
имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 2551/16.11.2018г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Отдаване под наем на част от имот, 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 2551 от 16.11.2018 г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване на предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев 
Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: 
За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.  
 

РЕШЕНИЕ № 1298 
 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2018 год. част от имот публична 
общинска собственост – място № 7, съгласно схема за разполагане на преместваеми 
обекти /павилиони/ по чл.56 от ЗУТ, одобрена от Гл.архитект през 2018 г. и виза на 
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Гл.архитект на Община Велико Търново от 12.10.2018 г.,  находящ  се в гр. Велико 
Търново, ул. “Васил Левски“, до Уникредит Булбанк, до кв.62 по плана на града, 
представляващ терен с обща площ 9,00 /девет/ кв.м, за поставяне на преместваем обект 
/павилион/ с предназначение за спортен тотализатор. 

ІІ. На основание чл. 21, ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 7 и 8 от Закона за 
общинска собственост,  чл. 11, ал. 1 предложение първо и ал. 2 и чл.14, ал.1 от 
Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, 
във връзка с чл.56 от ЗУТ, Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване 
под наем на част от имот публична общинска собственост  -  място № 7, съгласно 
Схема за разполагане на преместваеми обекти /павилиони/ по чл.56 от ЗУТ, одобрена 
от Гл.архитект през 2018 г. и виза на Гл.архитект от 12.10.2018 г., находящ се в гр. 
Велико Търново,  ул. „Васил Левски“, до Уникредит Булбанк,   до кв. 62 по плана на 
града,  представляващ терен с обща площ  9,00 /девет/ кв.м, за срок от  5 (пет) години, с 
предназначение за спортен тотализатор, при начална тръжна цена 110,00 / сто и десет/ 
лв. на месец. 

ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 
публичен търг с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред 
съгласно изискванията на гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество и при следните допълнителни условия: 

1.При провеждането на търга да се представи проект на преместваемия обект 
/павилион/, одобрен от Гл.архитект на Община Велико Търново. 

2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на преместваемия обект 
/павилион/, както и демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за 
сметка на наемателя. 
 
ПО ТРИДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Проект за ЧИ на 
ПУП, с. Арбанаси, Вх. № 2537/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП, с. 
Арбанаси, Вх. № 2537 от 16.11.2018г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Има становище на кмета на с. Арбанаси.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Гласуваме предложението.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 1299 
 
На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1 от ЗУТ, чл. 110, ал.1, 

т.5 от ЗУТ, във връзка с чл.59, ал.1 от ЗУТ, чл.108, ал.2 от ЗУТ и Решение № 84 от 
Протокол № 7/08.08.2018г. на Експертния съвет по устройство на територията при 
Община  Велико Търново, Великотърновски общински съвет одобрява: 

1. Подробен устройствен план - парцеларен план /ПП/ за трасе за водопровод в 
продължение на съществуващо водопроводно трасе, което ще премине през ПИ № 
00583.501.9536 (улица „Георги Анагноста“, второстепенна улица в населено място-
ПОС); ПИ №00583.268.217 (земеделска територия с НТП - „за селскостопански, горски, 
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ведомствен път - ПОС); ПИ№ 00583.255.24 (горска територия с НТП „широколистна 
гора“ - собственост на „Риъл естейт ентърпрайсис“ АД, за който е представен договор 
за учредяване право на прокарване по чл.193 от ЗУТ от 30.11.2017г. Предвиденото 
трасе на водопровода ще пресече ПИ № 00583.268.225 (територия на транспорта с НТП 
„за друг поземлен имот за движение и транспорт“- ПДС, ще продължи през ПИ № 
00583.269.270 (горска територия с НТП „за селскостопански горски, ведомствен път“ - 
ПДС и ПИ № 00583.270.72 (земеделска територия с НТП „за селскостопански горски, 
ведомствен път“- ПОС, след което влиза в имота на Възложителите, който е с 
променено предназначение „за жилищни нужди“ и образуван от обединяването на ПИ 
№ 00583.153.11 и ПИ 00583.153.27. 

На основание чл. 215 от ЗУТ, решението подлежи на обжалване в 30-дневен 
срок от обнародването му в „Държавен вестник“, чрез Кмета на Община Велико 
Търново пред Великотърновския административен съд. 
 
ПО ТРИДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване 
на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Шереметя, Вх. № 
2556/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване на 
разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Шереметя, Вх. № 2556 от 16.11.2018 г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Има становище на кмета на с. Шереметя.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвани. 
Подлагам на гласуване предложението по точка 39. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  

 
РЕШЕНИЕ № 1300 

 
На основание чл.21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/; чл. 124-а, ал.1 във връзка със заявление с вх. № 
5300-2962-40/ 26.09.2018 г. от „Вали компютърс” ООД с управител – Димитър 
…………. Хинов; ЕИК – ……….. и седалище и адрес на управление – гр. …………….. 
….., ул. „……” № …, чрез арх. Светослав ………….. Герганов, в качеството му на 
упълномощен представител на възложителя; чл. 124-б, ал.1 във връзка с чл.125, ал.1 и 
ал.2 от ЗУТ; чл.59, ал.1 от ЗУТ във връзка с предвижданията на ОУП на община Велико 
Търново, чл.8, ал.2 от ПНПОУПОВТ и чл.16÷19 на Наредба № 7 за ПНУОВТУЗ; писмо 
с изх. № 2848/ 11.09.2018 г. на Директора на РИОСВ - Велико Търново и положително 
становище с изх. № 144/ 17.10.2018 г. на Кмета на с. Шереметя, Великотърновският 
общински съвет реши: 

1. Одобрява задание, съставено от управителя на „Вали компютърс” ООД, в 
качеството му на възложител, за изработването на проект за ПУП – ЧИ на ПРЗ в 
обхвата на ПИ с идентификатори №№ 83123.56.4, 83123.56.13, 83123.56.30 (бивши ПИ 
83123 560023 и ПИ 83123 560024) и 83123.56.31 (бивши ПИ 83123 560027 и ПИ 83123 
56003) по КККР на неурбанизираната територия на с. Шереметя с цел обединяването 
им в общ УПИ, въвеждане на устройствен режим на застрояване в съответствие с 
предвижданията на ОУП  на община Велико Търново и създаване на градоустройствена 
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основа за промяна предназначението на част от ПИ, които не попадат в урбанизирана 
територия. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ЧИ на ПРЗ в обхвата на 
ПИ с идентификатори №№ 83123.56.4, 83123.56.13, 83123.56.30 (бивши ПИ 83123 
560023 и ПИ 83123 560024) и 83123.56.31 (бивши ПИ 83123 560027 и ПИ 83123 56003) 
по КККР на неурбанизираната територия на с. Шереметя с цел обединяването им в общ 
УПИ, въвеждане на устройствен режим на застрояване в съответствие с 
предвижданията на ОУП  на община Велико Търново и създаване на градоустройствена 
основа за промяна предназначението на част от ПИ, които не попадат в урбанизирана 
територия. 

 
ПО ЧЕТИРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване на 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малки чифлик, Вх. № 
2557/16.11.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване на 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малки чифлик, Вх. № 2557 
от 16.11.2018 г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Има становище на кмета на с. Малки чифлик. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 1301 
 

На основание чл.21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация /ЗМСМА/; чл. 124-а, ал.1 във връзка със заявление с вх. № 53-
1629-5/ 26.09.2018 г. от „Алекс Експорт – 15” ЕООД с ЕИК – ……………, със седалище 
и адрес на управление – ……………. в с……………. ……, общ. …………. и с 
управител – Александра …………..Чолакова, в качеството му възложител; чл. 124-б, 
ал.1 във връзка с чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ; чл.59, ал.1 от ЗУТ във връзка с 
предвижданията на ОУП на община Велико Търново, чл.8, ал.2 от ПНПОУПОВТ и 
чл.16÷19 на Наредба № 7 за ПНУОВТУЗ; Решение № ВТ-05-ОС/ 2017 г. на Директора 
на РИОСВ - Велико Търново и положително становище с изх. № 134/ 12.10.2018 г. на 
Кмета на с. Малки чифлик, Ве-ликотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено от 
заявителя, в качеството му на възложител, за изработване на проект за проект за 
частичен ПУП – ПЗ в обхвата на ПИ с идентификатор № 46532.4.4 по КККР на 
неурбанизираната територия на с. Малки чифлик /бивш ПИ № 004004 по КВС/ с цел – 
създаване на градоустройствена осно¬ва за промяна предназначението на ПИ от 
територията с трайно предназначение – „земеделска” и НТП – „нива” в територията с 
трайно предназначение – „урбанизирана” и НТП – „за жилищни нужди”, за 
строителство на обект „едноетажна жилищна сграда”. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПЗ в обхвата на ПИ с 
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иден-тификатор № 46532.4.4 по КККР на неурбанизираната територия на с. Малки 
чифлик /бивш ПИ № 004004 по КВС/ с цел – създаване на градоустройствена основа за 
промяна предназначението на ПИ от територията с трайно предназначение – 
„земеделска” и НТП – „нива” в територията с трайно предназначение – „урбанизирана” 
и НТП – „за жилищни нужди”, за строителство на обект „едноетажна жилищна сграда”. 

 
 
 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 12.11 часа. 
 
 

     
ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
 
 
 

МИРОСЛАВ МАРИНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ    

 
РОСЕН ИВАНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
КАЛИНА ШИРОКОВА 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
 
 
 
 
ПРОТОКОЛИРАЛ: 

 /М. Филипова/ 
 


	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Дневният ред се приема с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Николай Цонев – общински съветник, Вх. № 2514/12.11.2018 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Николай Цонев – общински съветник, Вх. № 2514 от 12.11.2018 г.
	Г-н Цонев, заповядайте да прочетете питането си!
	РЕШЕНИЕ № 1272
	На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет одобрява Бизнес-програма за 2019 - 2021 г. на „Обредни дейности“ ЕООД, гр. Велико Търново.
	1.  Чл. 72 ж, ал. 5: При обучение на две деца от едно семейство в една форма на обучение се заплащат 50% от горепосочените цени на услуги за всяко дете, като трето и всяко следващо дете се освобождават от заплащане.
	3.  В Допълнителните разпоредби на Наредбата се създава нов параграф със следното съдържание: §18. Разпоредбите на чл. 72 ж влизат в сила, считано от 01.01.2019 г.
	ПК по БФ, ПК по ОНК, ПК по СТДМ приемат предложението.
	Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата комисия – ПК по нормативно-пра...
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	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева ...
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	Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков...

